
آماده باش به تمام دستگاه های اجرایی استان اصفهان  

سایه با ثباتِ گرد و غبار روی سرِ استان!

خیابان میر با قدمت ۵۵ ساله 
در اصفهان نشست

پله پله تا ملاقاتِ 
زیرِ زمین!
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نداشتن کلاه ایمنی علت ۷۰ درصد مرگ 
موتورسواران در اصفهان

فرماندار: از حضور تیم های ملی در چادگان 
استقبال می کنیم

 گرما، قیمت ها و برگشت زائران اربعین را دریابید 
 تصمیم ها، توصیه ها و برنامه های »ستاد سفر« برای اربعین 

 تعداد اتوبوس ها برای 
اربعین در اصفهان 

مشخص شود

پایانه کاوه آماده استقبال 
 از  زائران اربعین

حسینی است

پیش فروش بلیت 
اتوبوس های اربعین 
در اصفهان از ۱۶ مرداد

مظنه دودی کردن شیشه های خودرو در تابستان ۱۴۰۳  
هزینه میلیونی برای در امان بودن از آفتاب
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روزنامه  فرهنگی، اجتماعی، 
سیاسی، اقتصادی  و ورزشی         

چهار شنبه  ۱۰ مرداد ۱۴۰۳
۲۵ محرم ۱۴۴۶
۳۱ جولای ۲۰۲۴

شماره ۴۱۴۳
8 صفحه

سال چهاردهم
قیمت: ۵۰۰۰ تومان

فرارسیدن سالروز شهادت حضرت امام سجاد علیه السلام   را تسلیت می گوییم

 

 

فراخوان عملیات اجرایی زیرسازی جدولگذاری معابر سطح شهر با اولویت ادامه بلوار جانبازان 

شهرداری شاهین شهر در نظر دارد فراخوان عملیات اجرایی زیرسازی جدولگذاری معابر سطح شهر با اولویت ادامه بلوار جانبازان به 
شماره ۲۰۰۳۰9۴۷۳۴۰۰۰۰۳۳ را از طریق سامانه تدارکات الکترونیکی دولت برگزار نماید.

کلیه مراحل برگزاری فراخوان از دریافت و تحویل اسناد فراخوان تا بازگشایی پاکت ها از طریق درگاه سامانه تدارکات الکترونیکی 
دولت )ستاد( به آدرس www.setadiran.ir انجام خواهد شد.  

متقاضیان شرکت در فراخوان در صورت عدم عضویت در سامانه، نسبت به ثبت نام و دریافت گواهی امضای الکترونیکی )به صورت 
برخط( برای کلیه صاحبان امضای مجاز و مهر سازمانی اقدام لازم را به عمل آورند.

مواعد زمانی:
- مهلت دریافت اسناد فراخوان: ۱۴۰۳/۰۵/۱۱ - تاریخ انتشار فراخوان: ۱۴۰۳/۰۴/۳۱   

- زمان بازگشایی پاکت ها: ۱۴۰۳/۰۵/۲۲ - مهلت ارسال پیشنهادات: ۱۴۰۳/۰۵/۲۱  
اطلاعات تماس و آدرس دستگاه: شاهین شهر میدان فاطمیه شهرداری مرکزی- ۰۳۱۴۵۲۴۰۶۰۰

شهرداری شاهین شهر در نظر دارد اجاره ماهیانه بهره برداری از محل نصب ۱۱۴ دستگاه تابلو تبلیغاتی را از طریق مزایده عمومی و با جزئیات مندرج 
در اسناد مزایده، با بهره گیری از سامانه تدارکات الکترونیکی دولت )www.setadiran.ir( و با شــماره مزایده ۵۰۰۳۰9۴۷۳۴۰۰۰۰۱9 به صورت 

الکترونیکی واگذار نماید.
مهلت دریافت اسناد مزایده: ۱۴۰۳/۰۵/۱8 زمان انتشار در سایت: ۱۴۰۳/۰۵/۰۷   

آخرین مهلت ارسال پیشنهاد قیمت: ۱۴۰۳/۰۵/۲8 تاریخ بازدید: ۱۴۰۳/۰۵/۲۷   
زمان اعلام به برنده: ۱۴۰۳/۰۵/۳۰ زمان بازگشایی: ۱۴۰۳/۰۵/۲9   

ضمنا رعایت موارد ذیل الزامی است:
۱- برگزاری مزایده صرفا از طریق سامانه تدارکات الکترونیکی دولت می باشــد و کلیه مراحل فرآیند مزایده شامل خرید و دریافت اسناد مزایده )در 
صورت وجود هزینه مربوطه(، پرداخت تضمین شرکت در مزایده )ودیعه(، ارسال پیشنهاد قیمت و اطلاع از وضعیت برنده بودن مزایده گران محترم 

از این طریق امکان پذیر می باشد.
۲- کلیه اطلاعات موارد اجاره شامل مشخصات، شرایط و نحوه اجاره در برد اعلان عمومی سامانه مزایده، قابل مشاهده، بررسی و انتخاب می باشد.

۳- علاقه مندان به شرکت در مزایده می بایست جهت ثبت نام و دریافت گواهی الکترونیکی )توکن( با شماره های ذیل تماس حاصل نمایند:
مرکز پشتیبانی و راهبردی سامانه: ۴۱9۳۴- ۰۲۱

اطلاعات تماس دفاتر ثبت نام استان ها، در سایت سامانه )www.setadiran.ir( بخش »ثبت نام / پروفایل مزایده گر« موجود است.

مناقصه عمومی یک مرحله ای

آگهی مزایده اجاره
)نوبت اول(

نوبت دوم

چاپ اول

م الف: ۱75747۹

م الف: ۱76۰۹۰2

سعید ابریشمی راد- شهردار شاهین شهر 

سعید ابریشمی راد- شهردار شاهین شهر 

مناقصه عمومی یک مرحله ای
فراخوان  مناقصه احداث پمپ  بنزین شهر شاپور آباد نوبت اول

فرید شریعت زاده- شهردار شاپور آباد 
م الف: ۱7575۱6

شهرداری شاپور آباد  در نظر دارد  مناقصه احداث پمپ بنزین  به شماره  ۲۰۰۳۰9۳۴۲8۰۰۰۰۰9را از طریق سامانه تدارکات الکترونیکی 
دولت برگزار نماید.

کلیه مراحل برگزاری فراخوان از دریافت و تحویل اسناد فراخوان تا بازگشایی پاکت ها از طریق درگاه سامانه تدارکات الکترونیکی 
دولت )ستاد( به آدرس www.setadiran.ir انجام خواهد شد.

متقاضیان شرکت در فراخوان در صورت عدم عضویت در سامانه، نسبت به ثبت نام و دریافت گواهی امضای الکترونیکی )به صورت 
برخط( برای کلیه صاحبان امضای مجاز و مهر سازمانی اقدام لازم را به عمل آورند.

مواعد زمانی:
- مهلت دریافت اسناد فراخوان: ۱۴۰۳/۰۵/۱۰ - تاریخ انتشار فراخوان: ۱۴۰۳/۰۵/۰۳  

- زمان بازگشایی پاکت ها: ۱۴۰۳/۰۵/۲۱ - مهلت ارسال پیشنهادات: ۱۴۰۳/۰۵/۲۰  
 نوع و مبلغ تضمین شــرکت در فرایند ارجاع کار: مبلــغ ۳/۵۰۰/۰۰۰/۰۰۰  )ســه  میلیارد و پانصد میلیون ریــال( فیش نقدی یا 

ضمانت نامه بانکی 
اطلاعات تماس و آدرس دستگاه :۰۳۱۴۵88۶۵۵۵ و ۰9۱۳8۱99۴۴8 و ۰9۱۳۱۰9۶۱۳۱

چاپ دوم

زاینده رود را دنبال کنید

zayanderoodonline.ir
zayanderoodonline.ir

مهاجم ۳۲ ساله سپاهان در اندیشه 
درخشش در جمع طلایی پوشان؛
قیام کاوه 
علیه یاران سردار



چهار شنبه  ۱۰ مرداد ۱۴۰۳ / ۲۵ محرم ۱۴۴۶ / ۳۱ جولای ۲۰۲۴ / شماره ۴۱۴۳

 آغاز به کار اولین زورخانه روستایی در روستای نَشَلج
رئیس نمایندگی ورزش و جوانان نیاســر از آغاز به کار اولین زورخانه روستایی در روستای نَشَلج 
از توابع شهرستان کاشــان خبر داد. محمدرضا نوروزی در گفت وگو با »ایسنا«، اظهار کرد: زورخانه 
نشلج در حسینیه هیئت ۱۴ معصوم)ع( این روستا با آموزش ۶۰ ورزشکار در سه رده سنی نونهالان، 
نوجوانان و  بزرگسالان آغاز به کار کرده اســت.  وی تصریح کرد: آموزش ورزش های زورخانه ای با 
صرف هزینه ۳۵۰ میلیون ریال از محل کمک های ورزشکاران و نیکوکاران حامی توسعه ورزش آغاز 

شده، اما ساخت زورخانه مستقل و اختصاصی نیازمند مشارکت نیکوکاران است.
رئیس نمایندگی ورزش و جوانان نیاســر افزود: ترویج فرهنگ پهلوانی در جامعه از آســیب های 
اجتماعی پیشگیری می کند، بنابراین زورخانه نشلج با کمک هیئت ورزش های زورخانه ای و کشتی 
پهلوانی کاشان فعالیت خود را آغاز کرده است و می تواند به ورزشکاران ۱۷ روستای منطقه اردهال 
خدمت فنی و تخصصی ارائه کند. نوروزی گفت: نشــلج، ۳۰۲۴ نفر جمعیــت دارد که بزرگ ترین 
روستای شمال استان اصفهان است و امسال با کسب مقام قهرمانی جام پرچم در رشته فوتسال 

به مسابقات استان اصفهان راه پیدا کرده است.
وی تأکید کرد: راه اندازی این زورخانه فرصتی برای غنی سازی اوقات فراغت نسل جوان و نوجوان 

است و تلاش می کنیم این ورزش اصیل ایرانی و اسلامی بیش از پیش در جامعه ترویج شود.
رئیس نمایندگی ورزش و جوانان نیاسر گفت: ســاکنان مناطق روستایی به دلیل سبک زندگی و 
کمبود امکانات ورزشی، بیشتر قادر به حضور در عرصه ورزش زورخانه ای و پهلوانی هستند از این رو 

راه اندازی زورخانه در روستاها یک ضرورت انکارناپذیر است.

فرماندار: از حضور تیم های ملی در چادگان استقبال می کنیم
فرماندار چادگان گفت: این شهرســتان منطقه مطلوبی برای برپایی اردو و کمپ تیم های ملی در 

رشته های مختلف است ما از حضور آنها در این خطه استقبال می کنیم.
علی درویشی در گفتگو با »ایرنا« اظهار کرد: امکانات اقامتی گردشگری و ورزشی در این شهرستان 
به ویژه در محدوده دهکده تفریحی زاینده رود به نحوی خوب است که می توان مسابقات و اردوهای 

متعدد تیم های ملی را به خوبی در این ناحیه میزبانی کرد.
وی افزود: به خصوص در زمینه ورزش های آبی ظرفیت مناسبی برای برگزاری مسابقات و اردوهای 
مختلف وجود دارد. فرماندار چادگان اظهار کرد: وجود سواحل زیاد پیرامون دریاچه سد زاینده رود 

بستر اجرای رشته های ساحلی را نیز فراهم کرده است.
درویشی خاطرنشان کرد: چادگان با برخورداری از بیش از ۳۰۰۰ویلا، از لحاظ گردشگری منطقه ای 
منحصربه فرد به شمار می رود، در یک نمونه و تنها در دهکده تفریحی زاینده رود،۱۷۰۰ویلا وجود دارد 
که نشان می دهد تعداد بالای ورزشکاران و گردشــگرها به راحتی می توانند در آن اقامت کنند. وی 
گفت: دریاچه سد زاینده رود از لحاظ طبیعی، گردشــگری و ورزشی مکانی ارزشمند در مرکز ایران 
به شمار می رود و ما قصد داریم با جمع آوری قایق های موتوری و جایگزینی آنها با قایق های برقی 

زمینه حفاظت محیط زیستی از آن را بهتر پیش بریم.
فرماندار چادگان با اشاره به میزبانی هفته قبل اولین مرحله از لیگ کشوری شنای آب های آزاد در 
دریاچه سد زاینده رود تصریح کرد: برای نخستین بار یک پهنه آبی به جز دریای خزر و خلیج فارس 
این مسابقات را میزبانی کرد و و گزارشی که از مسئولان امر در ارتباط با کیفیت مسابقات اخذ کردم 
نشان از رضایتمندی بالای ورزشکاران و متولیان فدراسیون داشت و این نشان می دهد که باز هم 

می توانیم رویدادهای مختلف ملی را در این دیار میزبانی کنیم.
به گزارش »ایرنا«، شهرستان چادگان و سد زاینده رود واقع در شهرستان چادگان در ١٢٠ کیلومتری 

غرب اصفهان قرار دارد.
دریاچه این سد حدود ۵۴ هکتار مساحت دارد و دهکده تفریحی زاینده رود در جوار آن، از مناطق با 

ارزش گردشگری مرکز کشور محسوب می شود.

پرونده ارتقای بخش میمه به شهرســتان از ۲۰ سال گذشته 
مطرح و روی زمین مانده و امسال با قطعی شدن تحقق این 

امر، تغییر نام شهرستان با حاشیه هایی همراه است.
پرونده ارتقای بخش میمه به شهرستان حدود ۲۰ سال است که مطرح 
شده است، این موضوع در ســال ۱۳۹۱ یعنی حدود ۱۲ سال قبل بیش 
از پیش قوت گرفت و در هیئت دولت دهم، مطرح و تصویب شــد که با 
مداخله شــهر وزوان مبنی بر قرار گرفتن نام این شهر در کنار میمه، این 
مورد مختومه ماند و بخش میمه اول در کنار برخوار و در نهایت به عنوان 

یک بخش مجزا در کنار شاهین شهر قرار گرفت.
بر این اساس شورای اسلامی شهر میمه در دوره ششم، پیگیری ارتقای 
بخش میمه به شهرســتان را در اولویت کاری خود قرار داده و با جدیت 

بیشتری این موضوع را دنبال کردند.
بهنام سمائی، رئیس شورای شهر میمه در این ارتباط به »مهر« می گوید: 
در شــورای ششــم موضوع ارتقای بخش میمه به شهرستان با حضور 
حسینعلی حاجی دلیگانی، نماینده مردم شهرستان در مجلس مطرح و 
از تمامی ظرفیت های بخش میمه از جمله ادارات، مکان های تفریحی، 
گردشگری، شهرداری ها، دهیاری ها و دیگر پتانسیل های بخش میمه 
گزارش تهیه و طرح ارتقای بخــش میمه به شهرســتان در تاریخ اول 
شهریور ماه سال گذشته در وزارت کشور مصوب و در تمام کمیسیون های 
امنیتی و سیاسی اســتانداری اصفهان و وزارت کشور تصویب شد. وی 
می افزایــد: در همین ایام با توجــه به مخالفت مجدد شــهر وزوان در 
کمیسیون نامگذاری نام شهرســتان میمه و وزوان مجدد مطرح و این 

نام توسط هیئت دولت طبق قانون نامگذاری رد شد.
رئیس شورای اسلامی شهر میمه ادامه می دهد: در ابتدای سال ۱۴۰۳ 
مجدد پرونده ارتقای بخش میمه به شهرســتان پیگیری و لازم به ذکر 
است که تمامی استعلامات مربوط به این موضوع توسط شورای اسلامی 
شهر میمه اخذ و متأسفانه با نفوذ برخی از دولتمردان در هیئت دولت نام 
شهرستان میمه و وزوان مطرح که باعث تنش و اعتراض مردم شهر میمه 
در این خصوص شد. همچنین احمد بی کی حسن، عضو سابق شورای 
شهر میمه نیز در این باره به خبرنگار »مهر« می گوید: خواسته مردم شهر 
میمه اجرای قانون در مورد نامگذاری بخش میمه به شهرستان است که 
طبق بند ۱۰ قانون دستورالعمل نامگذاری مجلس، مبنی بر تک سیلابی 
بودن نام شهرســتان، با اضافه کردن نام وزوان به صورت غیرقانونی در 
کنار میمه باعث حق خواهی دیگر شهرســتان ها مبنی بر نامگذاری دو 

اسمی خواهد شد.

 اضافه کردن نام وزوان در کنار میمه غیرقانونی است
همچنین غلامحســین اســفندی، فعال اجتماعی گفــت: هم اکنون 
بخشداری بخش میمه با حضور بخشدار فعال و نام شهر وزوان به عنوان 
یکی از شهرها و روســتاهای بخش میمه بســیار غیر منطقی و خلاف 
قانون کشور است و از بین ۳ شهر و ۹ روســتای بخش میمه فقط شهر 
وزوان مخالف نامگذاری شهرستان میمه اســت که باعث پس رفت و 

عقب ماندگی و البته حق خواهی دیگر شهرها و روستاهای بخش میمه 
نیز خواهد شد.

هنوز مصوبه ای در خصوص ارتقای میمه به شهرستان به فرمانداری 
ابلاغ نشده است

همچنین ســید محمد کاظمی طبا، فرماندار شاهین شهر و میمه نیز در 
این ارتباط به خبرنگار »مهر« می گوید: در این خصوص هنوز مصوبه ای 
به فرمانداری ابلاغ نشده ضمن اینکه اصل موضوع مهم تر است و ارتقای 

بخش به شهرستان مورد تأکید ما و مطالبه اصلی مردم است.
وی ادامه می دهد: نام شهرستان را هیئت وزیران مصوب می کند ضمن 
اینکه امکان تغییر نام نیز از مجرای قانونی که همان هیئت وزیران است 
وجود دارد. فرماندار شاهین شهر و میمه با بیان اینکه سال ها نام میمه 
در کنار نام شاهین شــهر و قبل از آن برخوار به عنوان یک بخش بوده و 
مشکلی در این زمینه وجود نداشته است، ابراز می کند: یک اسمی و یا 
دو اسمی بودن در ماهیت کار تأثیری ندارد، اصل وقوع این اتفاق است تا 
بتوان به صورت مجزا برای شهرستان اعتبار گرفت و شهرستان را نسبت 

به وضعیت موجود ارتقا داد.
کاظمی طبا گفت: هرچند مدیریت شهرســتان و اســتان دغدغه مردم 
متدین، انقلابی، سختکوش و فرهنگی شهر میمه در این خصوص که در 
چند روز گذشته مطرح شده اســت را به مراجع تصمیم گیر انتقال داده 

است و در ادامه نیز پیگیری خواهد کرد.

چه اشکالی دارد که در این دوره نام شهرستان به میمه و وزوان تغییر 
کند؟

علی خاکسار، عضو شورای شهر وزوان نیز در این ارتباط به خبرنگار »مهر« 
می گوید: ارتقای وزوان به شهرستان از حدود ۱۵ سال گذشته تاکنون دنبال 
شده ضمن اینکه شهر وزوان به لحاظ جمعیتی و ساختار شهری شرایط 
بهتری نســبت به میمه دارد. او با بیان اینکه وجود قنات ۲۵۰۰ساله ثبت 
جهانی شده یکی از ویژگی های بارز شهر وزوان است، تصریح می کند: این 
در حالی اســت که ما حق لایروبی قنات را به دلیل مسدود شدن چاه ها 
توسط برخی از مسئولان میمه نداریم. عضو شــورای شهر وزوان با بیان 
اینکه نام میمه در یک دوره در کنار برخوار و پس از آن در کنار شاهین شهر به 
عنوان شهرستان بوده است، ابراز می کند: چه اشکالی دارد که در این دوره 
نیز این نام به میمه و وزوان تغییر کند؟ او با بیان اینکه مردم دو شهر میمه و 
وزوان با یکدیگر مشکلی نداشته و نسبت فامیلی نیز با یکدیگر دارند، اظهار 
می کند: عده ای درصدد ایجاد تفرقه بین مردم هستند. خاکسار به مکاتبات 
صورت گرفته با مسئولان شهر میمه برای برگزاری جلسه در خصوص حل 
این مشکل اشاره می کند و ادامه می دهد: نه تنها به مکاتبات پاسخی داده 
نشد، بلکه مسئولان میمه حاضر به برگزاری جلسه حضوری هم نشدند. 
در این ارتباط خبرنگار »مهر « طی تماس های مکرر با حسینعلی حاجی 
دلیگانی، نماینده مردم شاهین شهر و میمه در مجلس پاسخی را دریافت 
نکرد. همچنین رئیس شورای اسلامی وزوان علی رغم تماس های مکرر 

خبرنگار »مهر« در این زمینه حاضر به پاسخگویی نشد.

مرحله اول توســعه زیرســاخت های مجموعه 
گردشــگری بی بی ســیدان و تنگ خشک در 

سمیرم آغاز شد. 
رئیــس اداره میراث فرهنگــی، گردشــگری و 
صنایع دستی شهرستان ســمیرم گفت: یکی از 
مهم ترین نیاز های اصلی منطقه بی بی ســیدان 
و تنگ خشــک، راه انــدازی زیرســاخت های 
لازم به منظــور دسترســی بهتر بــه منطقه بود 
که با توجه به همکاری مســئولان شهرســتان 
و بخــش خصوصــی در اولین مرحلــه، اصلاح 
 جاده اصلی دسترسی به مجموعه گردشگری و 

طبیعت گردی بی بی ســیدان و تنگ خشک که 
در سال های گذشته براثر سیل دچار آسیب شده 

بود، در دستور کار این اداره قرار گرفت. 

ســعید ســلیمانیان اظهــار کــرد: تعریــض 
و زیرســازی جاده دسترســی منتهــی به این 
مجموعه، خاکبرداری و خاک ریزی و راه اندازی 
پارکینگ خودرو ها به وســعت ۱۰ هزار مترمربع 
و درنهایت اســتقرار کانکس مدیریت، کانکس 
نگهبانی و کانکس سرویس بهداشتی از مواردی 
 اســت که در مرحله اول و در مدت زمان یک ماه 
اجرا خواهد شد. وی گفت: این عملیات اجرایی 
به همــت اداره میراث فرهنگی، گردشــگری و 
صنایع دســتی شهرســتان و بخش خصوصی 

سمیرم آغاز شده است.

بازنگری بافت فرسوده شــهر خوانسار در دست 
بررسی است.

 به گزارش خبرگزاری صداوســیما، رئیس اداره 
راه و شهرسازی شهرستان خوانسار گفت: شهر 
خوانسار، ۴۰ هکتار بافت فرسوده دارد که با توجه 
به عرض معابر و فرسودگی بسیاری از بافت ها، 

بازنگری وسعت آن در دست بررسی است. 
سعید شاهی اظهار کرد: تقاضای افزایش وسعت 

بافت فرسوده خوانسار به ۱۲۰ هکتار در کمیسیون 
ماده ۵ در حال بررسی و پیگیری است.

وی ادامه داد: نیمی از ۶۰۰۰ اراضی واقع در حریم 
این شهر، دارای ســند به نام سازمان ملی زمین 
و مسکن است و سنددار شدن بقیه نیز در دست 

اقدام است.
رئیس اداره راه و شهرسازی شهرستان خوانسار 
عنوان کــرد: بــه تازگــی ۸۰۰ متر مربــع زمین 

 برای آزادســازی معابر به شــهرداری خوانسار،
 ۳.۵ هکتار برای راه انــدازی کارگاه های مزاحم 
و همچنین اراضــی برای احداث پایــگاه امداد 
جاده ای هلال احمر و راهدارخانه اختصاص داده 

شده است.
 وی گفــت: ۱۲۲۶هکتــار زمین در محــدوده و

 ۶۰۰۰ هکتار در حریم شــهر خوانســار واقع شده 
است.

آغاز توسعه زیر ساخت بی بی سیدان در سمیرم

بازنگری بافت فرسوده شهر خوانسار در دست اجرا

عملیات نصب آب شیرین کن در روســتا های عروسانِ گلستان و مهرجان از 
توابع شهرستان خور و بیابانک آغاز شد.

به گزارش خبرگزاری صداوســیما، مدیرعامل شــرکت آب و فاضلاب استان 
اصفهان گفت: نصب آب شیرین کن در این دو روســتا به شکل پایلوت اجرا 
می شود و اجرای طرح آب شیرین کن برای هشت روستای دیگر نیز در مرحله 

بعدی در دستور کار شرکت قرار گرفته است. 
حسین اکبریان جمعیت تحت پوشش این طرح را حدود ۸۰۰ نفر دانست و 
افزود: برای اجرای این طرح به ۲۳ میلیارد ریال اعتبار نیاز اســت و با تأمین 
اعتبار به موقع، این طرح در اوایل سال ۱۴۰۴ به بهره برداری می رسد. وی گفت: 
با بهره برداری از این طرح روزانه ۴۰۰ متر مکعب آب شــیرین تولید می شود 
که ۳۰۰ متر مکعب برای روستای مهرجان و ۱۰۰ متر مکعب آن برای روستای 
عروسان ِ گلستان خواهد بود. مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب استان اصفهان 
افزود: آب بهداشتی این روستا ها در حال حاضر از طریق چاه و آب شرب آنها 

از طریق آبرسانی سیار تأمین می شود که با بهره برداری از این طرح کیفیت آب 
این مناطق ارتقا می یابد.

خبر روزآغاز عملیات نصب آب شیرین کن در  روستا های خوروبیابانک

روستای »ابیانه« نطنز در مسیر ثبت جهانی
فرماندار نطنز اقدامات صورت گرفته در زمینه ثبت جهانی روستای ابیانه را تشریح کرد.

به گزارش »تسنیم«، محمد ظریفی با اشاره به مراحل ثبت جهانی روستای ابیانه، اظهار کرد: گام های 
محکم و بلندی برای ثبت جهانی »ابیانه« برداشته شده و با توجه به شواهد، امید واثق برای این ثبت 
جهانی داریم. فرماندار شهرستان نطنز در خصوص نامزدی ابیانه برای ثبت به عنوان دهکده جهانی، 
گفت: تاریخ، فرهنگ و حفظ گویش، لباس و آیین های سنتی و مذهبی به همراه حفظ معماری کهن 
سبب شده تا ابیانه به عنوان نامزد برای ثبت جهانی مطرح شود. ظریفی با بیان اینکه سازمان جهانی 
جهانگردی از سال ۲۰۲۱ معرفی روستاهای هدف جهانگردی را در دستور کار قرار دارد، گفت: از ایران، 
هشت روستا به عنوان نامزد دریافت این عنوان معرفی شده که روستای زیبای »ابیانه« نیز معرفی 
شده است. وی با اشاره به اینکه ابیانه، تقریباً تمامی شاخص های مورد نظر برای انتخاب روستای 
هدف جهانگردی را دارا اســت، تصریح کرد: همه مدارک مورد نیاز به همت پایگاه میراث فرهنگی 
ابیانه و با همکاری دهیاری روستا، اداره میراث شهرستان، اداره کل و وزارت میراث فرهنگی تحویل 
سازمان جهانی گردشگری شده است. فرماندار شهرســتان نطنز با بیان اینکه برنامه های فرهنگی 
شامل رسوم نوروز، آیین محرم و دیگر رسومات سنتی و اجتماعی در طول سال در روستای ابیانه 
برگزار می شود، گفت: همه این برنامه ها مستندسازی و برای سازمان جهانی گردشگری ارسال شده 
است. ظریفی در خصوص شاخصه های تعیین روستای هدف گردشــگری افزود: ابیانه در زمینه 
زیرساخت های گردشگری، اقامتگاه ها و هتل ها، حفظ ســاختار و شاخص های میراث فرهنگی، 
آداب و رسوم و صنایع دستی، زیورآلات و لباس سنتی حرف های بسیار برای گفتن دارد و همچنین 

مسیرهای دسترسی مناسبی هم دارد.

 پرداخت کمک هزینه مسکن ۱۹ میلیارد ریالی 
بهزیستی کاشان به مددجویان

رئیس اداره بهزیستی شهرستان کاشــان از پرداخت کمک هزینه بلاعوض تهیه و ساخت مسکن 
۱۹ میلیاردریالی بهزیســتی به مددجویان ایــن اداره خبر داد. ام البنین متقی نــژاد در گفت وگو با 
»تسنیم«، با بیان اینکه در حوزه اشــتغال ۳۰۶ طرح به بانک های عامل جهت دریافت تسهیلات 
معرفی شدند، اظهار کرد: در حال حاضر تسهیلات ۲۶۷ طرح از طرح های معرفی شده به بانک های 
عامل پرداخت شده اســت که مبلغ پرداختی به مبلغ ۲۹۱ میلیارد و ۸۰۰ میلیون ریال می رسد. وی 
در بیان آمار مربوط به پرداخت حق بیمه کارفرمایی معلــولان و نیازمندان افزود: حق بیمه ۷۳ نفر 
و در مجموع ۱۰ میلیارد و ۶۵۰ میلیون ریال پرداخت شــده اســت و حق بیمه خویش فرمایی ۲۵۱ 
معلول و نیازمند به مبلغ ۳۷ میلیارد و ۷۱۸ میلیون ریال پرداخت شده است. رئیس اداره بهزیستی 
شهرستان کاشــان از پرداخت ۲۴ مورد کمک هزینه بلاعوض تهیه و ساخت مسکن به مددجویان 
تحت بهزیستی شهرستان کاشان خبر داد و خاطرنشان کرد: ارزش مبلغ اختصاص یافته ۱۹میلیارد 
و ۷۸۰ میلیون ریال بوده است ۳۲ مورد تسهیلات مسکن نیز با سود ۴ درصد به ارزش ۲۴ میلیارد 
ریال پرداخت شده است. وی با بیان اینکه بهزیستی کاشان ۲۷۸۰مورد مستمری به مبلغ ۲۱ میلیارد 
و ۲۵۰ میلیون ریال پرداخت می کند، گفت: ۱۸۱ مورد کمک هزینه پرســتاری به مبلغ دو میلیارد و 
۷۵۱میلیون ریال و کمک هزینه درمان ۲۰۷ مورد به مبلغ دو میلیــارد و ۲۱۰ میلیون ریال پرداخت 
کرده است. متقی نژاد از پرداخت ۲۳ مورد کمک هزینه ورزشی به مددجویان بهزیستی شهرستان 
کاشان به ارزش ۴۵۰میلیون ریال خبر داد و تصریح کرد: ۴۴۲ مورد کمک هزینه بهداشتی به ارزش 
دو میلیارد و ۶۵۲ میلیون ریال و ۴۸ مورد کمک هزینه موردی به ارزش ۹۰۰ میلیون ریال پرداخته 
است. وی از پرداخت ۱۳۱ مورد کمک هزینه پروتز و اروتز به مددجویان بهزیستی شهرستان کاشان 
به ارزش پنج میلیارد و ۲۸۳ میلیون ریال خبر داد و تأکید کرد: ۱۰۲ مورد کمک هزینه توانپزشــکی 
به مبلغ یک میلیارد و ۶۶۰میلیون ریال و ۸۱۴ مورد کمک هزینه توانبخشــی به مبلغ سه میلیارد و 

۲۹۰ میلیون ریال انجام شد.

با مسئولان

رئیس اداره حفاظت محیط 
زیست کاشان تشریح کرد

علت آلودگی مستمر 
هوای کاشان چیست؟ 

رئیس اداره حفاظت محیط زیست کاشان 
علت آلودگی مســتمر هوای کاشــان طی 

چند روز گذشته را تشریح کرد.
اللهیار دولتخواه در گفت وگو با »تسنیم«، 
ضمن اشــاره بــه آلودگی هوای کاشــان 
طی چند روز گذشــته اظهار کرد: دستگاه 
ســنجش آلایندگی هوای کاشــان اغلب 
روزهای اخیــر را آلوده نشــان داده و این 
موضوع نشان می دهد در اطراف شهرستان 

کاشان وجود دارد که منشأ آلودگی است.
وی با بیــان اینکــه براســاس اطلاعات 
مکتســبه از هواشناسی شهرستان کاشان 
بیشــتر جریانات هوایی از ســمت شمال 
به ســمت جنوب و شــرق به سمت شرق 
و جنوب شــرق بوده اســت، افزود: این 
موضوع نشــان می دهــد که بیشــتر این 
آلودگی ها از مناطق مرکزی ایران نشــأت 
می گیرد و حتی این کانون ها از خراســان 

جنوبی نیز نشأت می گیرد.
رئیــس اداره حفاظــت محیط زیســت 
شهرســتان کاشــان با بیــان اینکه یکی 
دیگر منشــأهای گرد و خــاک زمین های 
کشــاورزی بوده که به دلیــل کمبود آب و 
خشکســالی به اراضی بایر تبدیل شــده 
است، خاطرنشــان کرد: در این راستا باید 
الگوی کشــت را تغییــر داد و بحث های 
مختلف دیگری نیز در ایــن زمینه دخیل 

هستند.
رئیــس اداره حفاظــت محیط زیســت 
شهرســتان کاشــان ضمن تأکید بر ایجاد 
کمربند سبز در کاشــان گفت: باید مبلمان 
شــهری را به نحو مطلوبی تغییر داد که تا 
نفوذ ریزگردها بــه داخل منطقه به حداقل 
کاهــش پیــدا کنــد و گونه هــای گیاهی 
کاشت شود که با اقلیم کویری شهرستان 
کاشان سازگاری مناســبی داشته باشد و 
گردشگران نیز با حضور در منطقه اهمیت 

ویژه ای به طبیعت داشته باشند.

اخبار

استان

حاشیه های تغییر  یک نام در میمه

پرونده ای که ۲۰ سال روی زمین ماند



چهار شنبه  ۱۰ مرداد ۱۴۰۳ / ۲۵ محرم ۱۴۴۶ / ۳۱ جولای ۲۰۲۴ / شماره ۴۱۴۳
قائم مقام دبیر کل خانه صنعت و معدن ایران مطرح کرد؛

چالش تأمین نیروی کار در واحدهای تولیدی

آرمان خالقی، قائم مقام دبیر کل خانه صنعت و معدن ایران می گوید: مســئله کمبود نیروی کار در 
واحدهای تولیدی و معدنی اهمیت بیشــتری پیدا کرده است و افراد کمی تمایل به کار در واحدهای 
تولیدی با دستمزد فعلی را دارند. واحدهای تولیدی باید تا حدتوان دستمزد نیروی کار به ویژه نیروی 
متخصص را افزایش دهند. به گزارش »ایراسین«، کمبود نیروی کار در شرایط فعلی به معضل جدی 
برای کارفرمایان و واحدهای تولیدی تبدیل شده است و افراد زیادی مدعی اند ساعت کار زیاد و سختی 
کار اشتغال در واحدهای تولیدی با دستمزد آن همخوانی ندارد. به دنبال این موضوع تمایل به کار در 
واحدهای صنعتی کاهش پیدا کرده است و افراد درصدد اشتغال در حوزه مشاغل آزاد و کاذب هستند.  
قائم مقام دبیر کل خانه صنعت و معدن ایران در خصوص کمبود نیروی کار در کشور به »ایراسین« 
می گوید: مسئله کمبود نیروی کار به ویژه در مناطق صنعتی و استان هایی با واحدهای تولیدی و معدنی 
اهمیت بیشتری پیدا کرده است. واقعیت امر این است که افراد کمتری به ویژه نسل جوان اشتیاق به 
کار در واحدهای تولیدی با دستمزد فعلی را دارند و میزان دستمزدها در حال حاضر راضی کننده نیست. 
از طرفی تولیدکننده و کارفرما به میزان مشخصی توان پرداخت دستمزد و افزایش آن را دارد. خالقی 
ادامه می دهد: نیروی کار برای کار در واحدهای صنعتی باید علاوه بر میزان دستمزد با مسائلی از قبیل 
رفت و آمد به کارخانه ها و … نیز دست و پنجه نرم کنند زیرا اکثر واحدهای تولیدی خارج از شهر احداث 
شده اند. از این رو اکثر افراد علاقه مند به کار در این حوزه نیســتند. قائم مقام دبیر کل خانه صنعت 
و معدن ایران با اشاره به اهمیت دو چندان مسئله کمبود نیروی کار در حوزه نیروی متخصص اظهار 
می کنند: درمجموع مشکلاتی در حوزه نیروی کار در کشور وجود دارد که این مسائل در حوزه نیروی کار 
متخصص حادتر شده است و واحدهای تولیدی به سختی قادر به یافتن نیروی کار ماهر هستند. از 
طرفی واحدهای تولیدی قادر به پرداخت دستمزد بیشتر برای استخدام کارگران جدید نیستند و بین 

افزایش دستمزد و منافع شرکت مغایرت وجود دارد.

ریشه کمبود نیروی کار در نرخ تورم
طبق توضیحات قائم مقام دبیر کل خانه صنعت و معدن ایران کاهش قدرت خرید و تورم علت اصلی 
کمبود نیروی کار در واحدهای تولیدی محسوب می شود. خالقی دراین باره توضیح می دهد: تمامی 
این مشکلات ریشه در قدرت خرید مردم و تورم دارد. اگر قدرت خرید مردم بالا رود و از میزان تورم در 
جامعه کاسته شود، این مشکل و بسیاری دیگر از مسائل برطرف خواهد شد. در انتها قائم مقام دبیر 
کل خانه صنعت و معدن ایران با تأکید بر افزایش دستمزد نیروی کار در واحدهای تولیدی می گوید: 
واحدهای تولید برای عبور از بحران کمبود نیروی کار باید میزان دســتمزد را به ویژه برای نیروی کار 
ماهر و متخصص افزایش دهند. در واقع واحدهای تولیدی بزرگ ما باید تا جایی که کشش افزایش 
دستمزد را دارند، از میزان سود خود بکاهند و بیشتر هزینه کنند تا فرایند تولید با اختلال مواجه نشود.

مظنه دودی کردن شیشه های خودرو در تابستان ۱۴۰۳ 

هزینه میلیونی برای در امان بودن از آفتاب

مشــاهدات میدانی از بازار لــوازم تزیینی خودرو در اصفهان در تابســتان 
۱۴۰۳ نشــان می دهد افزایش قیمت ها به بازار برچســب های دودی نیز 
سرایت کرده تا نصب برچســب دودی  بر روی شیشه های خودرو باتوجه 
 به نوع برچســب انتخابی، کیفیت، درجه رنگ، برند و مــدل خودرو بین 

۳۳۰ هزار تومان تا هشت میلیون تومان آب بخورد. 
به گزارش »ایراسین«، نصب برچسب دودی روی شیشه خودرو منجر به 
افزایش مقاومت شیشه ها و کاهش صدمات احتمالی ناشی از اشعه ماورای 
بنفش می شود. همچنین دودی کردن شیشه خودرو مانع از تابش مستقیم 
آفتاب در فصول گرم سال به داخل کابین خودرو و سرنشینان خواهد شد و 
بر زیبایی ظاهری خودرو می افزاید. اکنون برچسب های مورد استفاده برای 
دودی کردن شیشه های اتومبیل با درجه رنگ و ضخامت مختلفی در بازار 
عرضه می شوند و به دنبال این موضوع با بهای متفاوتی به فروش می رسند. 
از طرفی مدل و ابعاد خودرو در تعیین هزینه نصب برچسب شیشه دودی 
تأثیر بسزایی دارد و هرچه ابعاد شیشه خودرو بزرگ تر باشد، دستمزد دودی 

کردن شیشه های اتومبیل بالاتر می رود. 

برچسب دودی تک و دو لایه
برچســب دودی تک لایه اقتصادی ترین نوع برچسب خودرو محسوب 
می شــود که خرید یک رول چهار مترمربعی آن حداقل ۳۳۰ هزار تومان 
هزینه دارد. برچسب های تک لایه درجه پایینی یعنی ۵ تا ۲۵ درصد داشته 

و در برابر خط و خش دوام بالایی ندارند. بر اســاس بررسی های میدانی 
هزینه دودی کردن شیشه خودروهای سدان با استفاده از برچسب های 
دودی تک لایه از ۳۳۰ هزار تومان شروع و به ۷۰۰ هزار تومان می رسند. این 

بها برای خودروهای شاسی بلند به یک میلیون تومان افزایش می یابد. 
نمونه دیگر برچســب های دودی موجود در بازار برچسب دولایه است و 
همانطور که از نام آن پیداست از ضخامت، درصد بالاتر و مقاومت بیشتری 
در برابر خط و خش نسبت به برچســب های تک لایه بهره می برند. ولی 
نصب برچسب دودی دو لایه در مقایسه با تک لایه هزینه بیشتری دارد، به 
عنوان مثال حداقل قیمت برچسب دودی تک لایه برای کوئیک یا تیبا دو 
۳۳۰ هزار تومان است ولی این بها جهت سفارش برچسب دولایه دست 
کم ۴۹۵ هزار تومان خواهد بود. در مجموع نصب برچسب دودی دولایه 
 با توجه به درصد رنگ آن و مدل خودرو بین ۴۵۰ هــزار تا یک میلیون و

 ۵۰۰ هزار تومان خرج دارد.

برچسب دودی سرامیکی نانو
برچسب های دودی سرامیکی نانو نسل جدید برچسب ها به شمار می روند 
که رنگ آنها در زمان تابش نور شدید خورشید تغییر می کند، به طوری که 
هر چه تابش نور به شیشه های خودرو بیشتر شود، رنگ آن تیره تر خواهد 
شد و یا در نور کم و زمان تاریک شدن هوا، رنگ آنها کم رنگ شده تا راننده 

دید شب بهتری داشته باشد. 

از دیگر قابلیت های این مدل برچســب ها باید به آنتــی UV بودن آنها، 
سرامیکی و خاصیت آب گریزی، حالت آنتی رفلکس و ضد خش بودن 

اشاره کرد. 
در مقابل نصب برچسب های دودی سرامیکی نانو به بودجه میلیون تومانی 
نیاز دارد. مشــاهدات میدانی از بازار لوازم تزیینی خودرو اصفهان نشان 
می دهد برچسب دودی ســرامیکی نانو با توجه به مدل خودرو و کیفیت 
 برچســب انتخابی بین یک میلیون و ۳۰۰ هزار تومان تا ســه میلیون و 
۵۰۰ هزار تومان قیمت دارد. نصب این برچسب ها معمولًا رایگان محاسبه 

می شود.

برچسب دودی وارداتی
دو تا هشــت میلیون تومان قیمت یک رول چهار مترمربعی برچســب 
دودی وارداتی با برندهایی از قبیل لومر، اســتیکو، گلد پارت، واردن و… 
در بازار اصفهان است. برچســب های دودی وارداتی ویژگی هایی مشابه 
نمونه سرامیکی نانو دارند؛ ولی طبق ادعای فروشندگان این برچسب ها 
وارداتی بوده و از کیفیت بالاتری برخوردارند. طبق گزارشات میدانی این 
برچسب ها به دلیل قیمت بالا به ندرت در بازار لوازم تزیینی خودرو اصفهان 
پیدا می شود و امکان سفارش آنها با پرداخت بیعانه از تهران وجود دارد. 
همچنین قیمت بالای این برچسب باعث شده فروشندگان دو تا سه سال 

گارانتی برای آنها در نظر بگیرند.

مدیر کل غله و خدمات بازرگانی اســتان اصفهان 
گفت: اتصال سیلوی ذخیره ســازی گندم »شهید 
جبل عاملی« شــهر کاشان به شــبکه ریلی کشور 
ضروری است و امیدواریم مسئولان مربوطه به این 

موضوع توجه ویژه داشته باشند.
محسن ضیائی روز سه شنبه در گفت و گو با »ایرنا« 
افزود: مکاتبه هایی با ســازمان مدیریت و برنامه 
ریزی استان اصفهان و شرکت حمل و نقل راه آهن 

جمهوری اسلامی برای اتصال ســیلوی کاشان به 
شــبکه ریلی صورت گرفته اما تاکنــون این طرح 
عملیاتی نشده است درحالی که خطوط ریلی از کنار 

سیلوی مذکور می گذرد.
مدیر کل غله و خدمات بازرگانی استان اصفهان با 
اشاره به مزایای حمل و نقل ریلی اظهار کرد: ایمنی 
بالا و کاهش آلودگی هوا، ترافیک جاده ای، مصرف 
سوخت، آلاینده های زیســت محیطی و تصادفات 
جاده ای از جمله دلایل گسترش صنعت ریلی کشور 

در حوزه حمل گندم محسوب می شود. 
ضیائی گفت: حدود ۸۰ هزار تن گندم توسط ناوگان 
حمل و نقل ریلی از ابتدای سال گذشته و همچنین 

چهار ماه ســال جاری به سیلوی شــهید موسوی 
اصفهان حمل شــده اســت. وی ادامه داد: حدود 
۶۷ هزار تن از این گندم  از بنــادر امام خمینی )ره( 
و شــهید رجایی و بقیه محموله ها از اندیمشــک، 
گرگان و استان فارس به این سیلو در اصفهان حمل 

شده است. 
به گزارش »ایرنــا«، ۴۳ مرکز خرید تضمینی گندم 
شامل دو سیلوی ملکی در کاشان و ابتدای ورودی 
شهر بهارستان، چهار کارخانه آردسازی و همچنین 
۳۷ مرکز تعاون روستایی در سطح استان اصفهان 
فعال است. ۴۸۰۰ واحد نانوایی ثبت شده و ۲۰ واحد 

کارخانه تولید آرد در استان اصفهان وجود دارد.

مدیرکل غله و خدمات بازرگانی استان اصفهان:

اتصال سیلوی کاشان به شبکه ریلی کشور ضروری است

خبر روز

 مشاهدات میدانی از بازار لوازم تزیینی خودرو در 
ر  بازا به  قیمت ها  افزایش  می دهد  نشان  اصفهان 
برچسب های دودی نیز سرایت کرده تا نصب برچسب 
دودی بر روی شیشه های خودرو بین ۳۳۰ هزار تومان تا 

حوالی هشت میلیون تومان آب بخورد

 دریافت پروانه کسب برای بنگاه های معاملات املاک 
فقط در  ۱۵ روز

دبیر کارگروه کنترل و تنظیم بازار املاک و مستغلات گفت: طبق قانون تسهیل صدور مجوزها، مدت 
زمان دریافت پروانه کسب برای بنگاه های معاملات بدون مجوز در صورت کامل بودن مدارک کمتر 
از ۱۵ روز اســت. به گزارش »ایمنا« و به نقل از وزارت راه و شهرسازی، یاســر دستمالچیان درباره 
بررســی های آن کارگروه در خصوص بنگاه هــای غیرمجاز اظهار کرد: طبق بررســی های میدانی، 
استان هایی که هم اکنون بیشترین تعداد بنگاه های غیرمجاز را دارند شامل استان تهران با حدود 
۸۰۰۰بنگاه معاملات املاک غیرمجاز، خراســان رضوی با حدود ۲۰۰۰ بنــگاه غیرمجاز، مازندران، 

خوزستان و قم هرکدام با داشتن حدود ۱۰۰۰بنگاه غیرمجاز است.
وی افزود: با ساماندهی بنگاه های غیرمجازی که در این پنج استان هستند تعداد بنگاه های غیرمجاز 
در سطح کشــور به کمتر از۳۰۰۰بنگاه غیرمجاز کاهش می یابد. بنابراین انتظار این است تا پلیس 

اماکن وارد کار شود و نسبت به پلمب واحدهای غیرمجاز اقدام کند.
دبیر کارگروه کنتــرل و تنظیم بازار املاک و مســتغلات عنوان کرد: از اتحادیه هــا و پلیس اماکن 
درخواست داریم به جهت حمایت از بنگاه های معاملات املاک مجاز با این تعداد بنگاه های غیرمجاز 
که طبق آمار زیر ۱۰ درصد تعداد کل بنگاه ها هســتند برخورد کنند تا شــرایط برای کسب و کار سالم 
میان همه افراد یکسان ایجاد شود. دستمالچیان با اشاره به اینکه بنگاه های معاملات املاک مجوز 
دار خواستار برخورد با بنگاه های غیرمجاز هســتند و این خواسته ای برحق است، گفت: بنگاه های 
معاملات املاک مجوز دار به منظور تسهیل فضای کسب و کار خواستار برخورد با بنگاه های غیرمجاز 
شدند که بدون پرداخت هیچ گونه مالیات به شکل غیرقانونی در این صنف مشغول فعالیت هستند.

وی درباره روش برخورد با بنگاه های غیرمجاز، افزود: با ارائه گــزارش اخطارهای ماده ۲۷ صادره 
برای واحدهای غیرمجاز توسط اتحادیه و اتاق اصناف به پلیس اماکن و پس از آن توسط پلیس به 
واحدهای صنفی غیرمجاز اخطار داده می شود تا نسبت به اخذ پروانه کسب اقدام کنند. در صورت 
بی توجهی واحد صنفی غیرمجاز، آن واحد پلمب خواهد شــد و تا زمان دریافت پروانه کسب، حق 
بازگشایی ندارند و در صورتی که فک پلمب غیرقانونی انجام دهند مشمول مجازات ماده ۵۴۳ قانون 
مجازات اسلامی می شــوند. دبیر کارگروه کنترل و تنظیم بازار املاک و مستغلات تأکید کرد: طبق 
قانون تسهیل صدور مجوزها، مدت زمان دریافت پروانه کسب برای بنگاه های معاملات بدون مجوز 
در صورت کامل بودن مدارک کمتر از ۱۵ روز است، از بنگاه های معاملات املاک غیرمجاز خواست تا 

نسبت به اخذ پروانه کسب خود اقدام کنند. 

قرارگاه مقابله با مالخران در اصفهان تشکیل شد 
جانشین فرمانده انتظامی اصفهان از تشکیل قرارگاهی برای تشدید مقابله با مالخران )خریداران 

اموال مسروقه(، در راستای کاهش سرقت در استان خبر داد.
به گزارش »ایرنا«، سردار محمدرضا هاشمی فر در نخستین  جلسه این قرارگاه گفت: مالخران جزو 
مهمترین ارکان وقوع سرقت در جامعه هستند و اگر آنان نباشند، سارقان نیز انگیزه سرقت ندارند 
زیرا نمی دانند با اموال مسروقه چه بکنند. وی اظهار کرد: در همین راستا قرارگاه مقابله با مالخران 
در فرماندهی انتظامی استان راه اندازی شده است و جلسات ویژه ای برای شناسایی و رصد فعالیت 
این افراد و نحوه برخورد با آنان برگزار خواهد شد. جانشین فرمانده انتظامی اصفهان گفت: از ابتدای 
سال جاری دو مرحله طرح مقابله با مالخران و صنوفی که اقدام به خرید و فروش اموال مسروقه 
می کردند، اجرا شده و در مجموع ۲۱ مالخر دســتگیر و اموال مسروقه ۱۵ فقره سرقت از مخفیگاه 
آنان کشف شده است. سردار هاشمی فر از برخورد با صنوف دست دوم فروش که مبادرت به خرید و 
فروش اموال مسروقه می کنند خبر داد و گفت: در مجموع از ۵۴۱ واحد در استان بازدید و در نهایت 
به متصدیان ۷۳ واحد صنفی تذکر داده شد. وی افزود: از متصدیان ۶۶ واحد صنفی تعهد کتبی اخذ 

شد، متصدیان ۵ واحد صنفی اخطار پلمب دریافت کردند و ۲۸ واحد نیز پلمب شدند.

اخبار

کافه اقتصاد

در روز هایی که گرما به اوج رسیده برخی از مشترکان تجاری در شهر اصفهان توجهی به مدیریت مصرف برق ندارند. به گزارش خبرگزاری صدا و سیما، مدیرعامل 
توزیع برق شهرستان اصفهان گفت: دراین روز های تابستان نمودار های مصرف برق به سیر صعودی رسیده و مشترکان تجاری ضرورت دارد بیش از گذشته به 
مدیریت مصرف برق توجه داشته باشند. مهرداد دادخواه، مدیریت مصرف برق را در تأمین انرژی پایدار برق مؤثر دانست و افزود: شهرستان اصفهان دارای یک 
میلیون و ۳۰۰ هزار مشترک برق است که ۲۰۰ هزار مشترک آن تجاری هســتند. مدیرعامل شرکت توزیع برق شهرستان اصفهان گفت: صرفه جویی ۲۰ درصدی 

در مصرف برق مشترکان تجاری معادل تولید ۴۰ مگاوات برق است که با این میزان صرفه جویی می توان برق یک شهر با جمعیت ۱۲۰ هزار نفر را تأمین کرد.
دادخواه تأکید کرد: در این روز ها مشترکان خانگی مدیریت مصرف برق را رعایت می کند درحالی که برخی مشترکان تجاری توجهی به رعایت مصرف ندارند و این 
موجب شده ناترازی در تولید و مصرف برق همچنان ادامه داشته باشد. مدیرعامل توزیع برق شهرستان اصفهان، اصلاح الگوی مصرف را مهمترین راهکار عبور 
از روز های گرم بدون قطعی برق دانست و افزود: در این شرایط از مردم خواسته می شود با مدیریت مصرف به پایداری شبکه برق کمک کنند تا ارائه این خدمت 

ضروری با مشکل مواجه نشود.

هشدار به مشترکان تجاری پرمصرف برق در اصفهان

برداشت سیب گلاب از 
باغ های سیب گلاب بهاره 

استان اصفهان
پیش بینی می شود در اســتان اصفهان 
که بیش از۱۷ هزار تُن انواع سیب گلاب 
بهاره برداشت و روانه بازار شود. مدیر امور 
باغبانی ســازمان جهادکشاورزی استان 
اصفهان با اشــاره به اینکه برداشت این 
محصول تا نیمه مرداد ادامه دارد، گفت: 
ارقام سیب گلاب استان به ترتیب تاریخ 
رســیدن عبارتند از گلاب اصفهان، گلاب 

کهنز و سلطانی.

عکس خبر

 برگزاری مزایده املاک 
 مازاد دولت، به صورت 

هر ۳ ماه یک بار
رئیس سازمان خصوصی سازی با بیان اینکه 
تمامی فرایندهای مولدســازی دارایی های 
دولت در استان ها صورت می گیرد، از برگزاری 
مزایده املاک مازاد دولت به صورت هر سه ماه 

یک بار از هفته های آتی خبر داد. 
به نقل از ســازمان خصوصی سازی، ابراهیم 
بازیان در دیدار با علی محمد زنگانه، استاندار 
گلستان اظهار کرد: مرجع ضمیر مولدسازی 
دســتگاه ها هســتند و در همیــن زمینه در 
استان ها، استانداران نقش کلیدی و محوری 
و تعیین کننده دارند. وی افــزود: با توجه به 
تفویض اختیاراتی که از ســوی وزیر اقتصاد 
به اســتانداران صورت گرفته اســت، تمامی 
فرایندهای مولدسازی دارایی های دولت در 
استان ها صورت می گیرد و این سازمان نقش 

هماهنگ کننده و رگولاتور در این زمینه دارد. 
رئیس ســازمان خصوصی سازی اظهار کرد: 
با این تفویــض اختیار، تمامــی فرایندهای 
مولدسازی از قبیل شناســایی املاک مازاد، 
ارزش افزایــی، قیمت گذاری و عرضه همگی 
توســط خود اســتان ها صورت می گیرد که 
همگی این موارد باید منطبق بر مفاد آیین نامه 

مولدسازی دارایی های دولت باشد. 
رئیس ســازمان خصوصی سازی از برگزاری 
مزایده املاک مازاد دولت به صورت هر ســه 
ماه یک بار از هفته هــای آتی خبر داد و گفت: 
با برگزاری این مزایدات، نوعی رقابت هم در 
استان ها برای عرضه بیشتر املاک مازاد دولت 

اجرا خواهد شد.
بازیان بــا اشــاره به اینکــه تمامــی منافع 
حاصــل از مولدســازی باید در خــود همان 
اســتان هزینه شــود، عنوان کــرد: در زمینه 
مولدســازی باید تمامی فرایند به روش »از 
استان، با اســتان، برای اســتان« و نیز » از 
دستگاه، با دستگاه، برای دســتگاه« انجام 
شود، و بر اســاس این روش، منافع حاصل 
از مولدســازی قطعاً در خود همان اســتان 
 هزینه می شود و صرف پروژه های نیمه تمام 

خواهد شد.



    گردشگری و میراث4چهار شنبه  ۱۰ مرداد ۱۴۰۳ / ۲۵ محرم ۱۴۴۶ / ۳۱ جولای ۲۰۲۴ / شماره ۴۱۴۳

تصمیم ها، توصیه ها و برنامه های »ستاد سفر« برای اربعین

گرما، قیمت ها و برگشت زائران اربعین را دریابید
رئیس ستاد مرکزی هماهنگی خدمات سفر با تشریح برخی اقدامات برای خدمات دهی به زائران اربعین در 
استان های مرزی و در مســیر حرکت آنها، از تخصص اعتبار ویژه به این استان ها برای میزبانی زائران اربعین 

خبر داد.
به گزارش »ایسنا«، علی اصغر شالبافیان، رئیس ســتاد مرکزی هماهنگی خدمات سفر و معاون گردشگری 
وزارت میراث  فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی در ارتباط مجازی با مدیران کل و معاونان گردشگری ۵ استان 
مرزی و خروجی زائران اربعین شامل آذربایجان غربی، کردســتان، کرمانشاه، ایلام، خوزستان و استان های 
مسیر از جمله همدان، لرستان و مرکزی پیرو عضویت وزارتخانه میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی در 

ستاد اربعین درباره انجام هماهنگی های لازم در میزبانی از زائران اربعین تأکید کرد.
او با اینکه وظیفه ذاتی ادارات  کل میراث فرهنگی، گردشــگری و صنایع دستی اســتان ها به عنوان عضو ستاد 
اجرایی، خدمات سفر، پیگیری جدی اموری از جمله نظارت بر قیمت ها، بازرسی تأسیسات گردشگری، تأمین و 
فعال کردن مراکز اقامتی مورد نیاز و نیز توجه جدی نسبت به آشنایی مسافران و زائران با جاذبه های گردشگری 
استان را به همراه دارد، یادآور شد: ورود و خروج زائران اربعین به استان های مرزی و مسیری، فرصت ویژه ای 
برای اســتان ها به عنوان گردشگران بالقوه و یا سفیران گردشگری به شــمار می آید. از این رو همانند سنوات 
گذشته با برپایی مراکز اطلاع رسانی، توزیع اقلام تبلیغاتی و فراهم آوردن امکانات اقامتی مناسب زمینه بازدید 

از جاذبه ها در این ایام و یا برنامه ریزی سفر در فرصت های آتی را سبب خواهد شد.
معاون گردشــگری با اشــاره بر گرمای هوا و تأکید بر فراهم آوردن امکان اســتراحت زائــران در موکب ها و 
استراحتگاه های بین مسیر، افزود: همچون سال های گذشته ایده راه اندازی »هر خانه، یک موکب« می تواند 
به یاری تأمین مراکز اقامتی مــورد نیاز زائران بیاید تا با فراهم آوردن امکانات پذیرایی و اســتراحت، ایمنی و 

کیفیت سفر زائران را تأمین کند.
شالبافیان در ادامه برپایی نمایشگاه های صنایع  دســتی را تجربه موفق استان های مرزی و مسیری زائران 
اربعین در سال های گذشته دانست و بیان کرد: این ابتکار علاوه بر ایجاد انگیزه برای استراحت وتوقف زائران که 
اغلب با خودروی شخصی به سفر می روند، زمینه آشنایی مسافران با فرهنگ بومی و هنرهای سنتی هر یک از 
استان های مقصد را فراهم می کند. این تجربه که پیش از این در استان های کردستان و کرمانشاه اجرایی شده 

است می تواند در سایر استان ها نیز ترویج یابد.
رئیس ستاد مرکزی هماهنگی خدمات سفر بر اهمیت مسیر برگشــت زائران تأکید کرد و افزود: بسیاری از 
تدابیر، پیش از زیارت مسافران اتخاذ می شود، در صورتی که زائران به دلیل پیاده روی مستمر و تحمل گرما و 
خستگی های مربوطه در مسیر برگشت نیز نیازمند تجمیع خدمات و اهمیت دادن به امکانات مورد نیاز از جمله 

برپایی موکب ها، تأمین آب و خوراک مورد نیاز و نیز برپایی محل هایی برای استراحت هستند.
معاون گردشگری ادامه داد: نظارت بر ســرویس های بهداشتی و نیز تأسیسات تخصصی گردشگری باید در 
اولویت اجرایی ادارات کل استانی قرار گیرد که این اقدام می تواند با همکاری و تعامل سایر دستگاه های عضو 

ستاد مرکزی از جمله راهداری و ستاد اقامه نماز پیش رود.
در این جلسه، بهره مندی از سامانه رسیدگی به شکایات و کسب اطلاعات گردشگری ۰۹۶۲۹ نیز به عنوان فرصت 

و امکانی ویژه برای زائرین کربلا معرفی شد.
شالبافیان در ادامه جلسه ســتاد سفر با تبریک جهانی شدن محوطه باســتانی هگمتانه استان همدان، این 
فرصت را مسیری جدید برای آشنایی گردشگران با ظرفیت های فرهنگی و تاریخی این استان دانست و گفت: 
هر یک از ادارات  کل اســتانی ضمن ارتباط با رسانه های محلی خود و نیز صدا و ســیما، علاوه بر اطلاع رسانی 

نسبت به ارائه امکانات و شرایط میزبانی از زائران نسبت به معرفی ظرفیت های گردشگری استانی نیز تأکید 
ویژه داشته باشند.

معاون گردشگری همچنین تخصیص اعتبارات به استان های مرزی و در ادامه استان های مسیر را یکی دیگر 
از تدابیر وزارت میراث  فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی برای اربعین برشمرد.

در ادامه جلسه ستاد سفر، یحیی نقی زاده محجوب، مدیرکل نظارت، ارزیابی و خدمات گردشگری خطاب به 
مدیران استانی تأکید کرد: با همکاری تشکل های گردشگری نظارت جامع بر خدمات تأسیسات گردشگری و 

کنترل قیمت ها به زائرین اربعین اعمال شود.
او همچنین رصد دائمی سامانه رسیدگی به شکایات و ارائه اطلاعات گردشگری ۰۹۶۲۹ را نیز در دستور کار ادارات 
کل استانی قرار داد و افزود: نیاز است رسیدگی به شکایات درســریع ترین زمان ممکن انجام و آمارهای اخذ 
شده اطلاع رسانی شود. نقی زاده در ادامه همکاری مطلوب میان اعضای ستاد اربعین در استان را فرصتی برای 

نظارت بر تأسیسات گردشگری و نیز فراهم آوردن امکانات اقامتی مورد نیاز عنوان کرد.
سیدمصطفی فاطمی، مدیرکل دفتر توسعه گردشــگری داخلی و دبیر ستاد مرکزی هماهنگی خدمات سفر 
نیز گفت: تردد زائریــن اربعین در گرم ترین ایام ســال، فراهم آوردن امکانات پذیرایی از جمله ســایبان ها و 

استراحتگاه های طول مسیر و تأمین آب شرب را در اولویت خدمات قرار می دهد.
او نیز نسبت به صرف اعتبار تخصیص یافته برای امور میزبانی شایسته از زائرین اربعین تأکید کرد.

احمد تجری، مدیرکل ســرمایه گذاری، زیرساخت و مناطق نمونه گردشــگری نیز برای هماهنگی و تعامل با 
اعضای ستاد اربعین و نیز ادارات کل استانی نســبت به تأمین و یا ارتقای هر گونه زیرساخت مورد نیاز زائرین 

اعلام آمادگی کرد.
همچنین در ارتباط مجازی با معاونان گردشگری و مدیران کل اســتان های مرزی از جمله آذربایجان غربی، 
کردستان، کرمانشاه، ایلام، خوزستان و استان های مسیر شامل همدان، لرستان و مرکزی درباره امور اجرایی و 
عملیاتی شامل نظارت، بهینه سازی، افزایش کمیت و کیفیت چشمه های سرویس های بهداشتی، در نظر گرفتن 
راهنماهای گردشگری در موکب ها، چاپ اقلام تبلیغاتی ویژه اربعین، در نظر گرفتن امکان اسکان و پذیرایی 
شبانه روزی، افزایش و راه اندازی موکب های متنوع شامل چادرهای عشایری، ارتقای خدمت رسانی واحدهای 

بین راهی، پیشبرد طرح هر خانه یک موکب با هدف خدمت رسانی هموطنان به زائران، گزارش داده شد.

ارزیاب های یونسکو به ژئوپارک قشم می آیند
مدیر ژئوپارک جهانی قشم از ارزیابی دوره ای یونسکو از این ژئوپارک در فاصله ماه های سپتامبر و اکتبر 
۲۰۲۴ خبر داد و گفت: ژئوپارک جهانی قشم آماده استقبال از ارزیاب های شبکه جهانی ژئوپارک های 
یونسکو است. سجاد اشگرف در گفت وگو با »ایسنا« اظهار کرد: ژئوپارک های جهانی یونسکو با هدف 
تمدید جایگاه آنها در فهرست شبکه جهانی ژئوپارک های یونســکو و ارائه کارت سبز به آنها، هر چهار 
سال یک بار ارزیابی می شــوند، که با توجه به محدودیت های کرونا، ارزیابی ژئوپارک جهانی قشم، 
با تعویق زمانی، در سال ۱۴۰۱ انجام شد و اکنون پس از گذشــت دو سال، طبق اعلام شبکه جهانی 
ژئوپارک های یونسکو قرار است دوره ارزیابی ژئوپارک جهانی قشم در فاصله ماه های سپتامبر و اکتبر 
۲۰۲۴ )اواخر تابستان و یا اوایل پاییز( با سفر ارزیاب های یونسکو به جزیره قشم، انجام شود. مدیر 
ژئوپارک جهانی یونسکو در جزیره قشم گفت: این ژئوپارک آماده استقبال از ارزیابی های شبکه جهانی 
ژئوپارک های یونسکو است. اشگرف درباره شرایط این ژئوپارک جهانی اظهار کرد: براساس سنجشی 
که انجام شده، وضعیت کلان این ژئوپارک خیلی خوب است و از برخی شاخص های شبکه جهانی 
ژئوپارک های یونسکو، یک گام جلوتر است، از جمله در مدیریت مشارکت جامعه محلی، ترویج دانش 
بومی و مشارکت زنان، که می تواند به عنوان الگوی موفق ژئوپارک های یونسکو باشد، اما در یکسری 

از زیرساخت ها به حمایت بیشتری نیاز است. 
ژئوپارک قشم از سال ۱۳۸۵ به عضویت شبکه جهانی ژئوپارک های یونسکو درآمد و تا پیش از آنکه 
این شبکه به طبس و ارس رأی مثبت بدهد، تنها ژئوپارک جهانی ایران و خاورمیانه بود. این ژئوپارک 
که مساحت محدودتری به نسبت حال حاضر داشت، در سال ۱۳۹۱ به دلیل ناتوانی در انجام معیارهای 
ثبت جهانی، کارت قرمز گرفت و از این شبکه خارج شد. در ســال ۱۳۹۶ پس از رفع معایب و اصلاح 
مدیریت، دوباره در شبکه ژئوپارک های یونسکو پذیرفته شد و اکنون یکی از باسابقه ترین ژئوپارک های 
غرب آسیا و خاورمیانه شناخته می شود. این ژئوپارک در جلسه شورای عالی یونسکو که شهریور ۱۴۰۱ 
در تایلند برگزار شد، کارت سبز این شورا را گرفت و درفهرست ژئوپارک های جهانی تا امروز ماندگار شده 
است. ژئوپارک ارس که پرونده آن از سال ۱۳۸۷ باز شده بود، در شهریورماه ۱۴۰۱ تایید یونسکو را برای 
ثبت جهانی دریافت کرد و در بهار ۱۴۰۲ حکم تنفیذ آن از سوی شبکه جهانی ژئوپارک های یونسکو اهدا 
شد. شبکه جهانی ژئوپارک های یونسکو در آذرماه سال ۱۴۰۱ نیز به ژئوپارک طبس رأی مثبت دادند.

 ۵۰ مجتمع بین راهی استان مرکزی آماده خدمت رسانی
به زائران اربعین

مدیرکل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی استان مرکزی گفت: بیش از ۵۰ مجتمع خدمات 
رفاهی بین راهی و ۴۵۰ چشمه ســرویس بهداشــتی فعال در واحدهای تأسیسات گردشگری و 

بین راهی استان برای خدمت به زوار اربعین، ساماندهی شده است. 
به گزارش »ایســنا«، محمود مرادی در جلسه برخط ستاد خدمات ســفر با موضوع زائران حسینی 
اظهار کرد: خوشبختانه استان مرکزی از شرایط بسیار مناسبی برای استقبال از زائران اربعین حسینی 
برخوردار است. وی افزود: با توجه به نزدیک شدن به ایام اربعین و تردد میلیونی زائران در استان، در 
راستای ارائه خدمات شایسته به زوار حسینی و برای رفاه حال زائران و گردشگران، در مسیرهای محل 
تردد زوار اربعین نظارت  مستمر بر کیفیت و نرخ تأسیسات گردشگری از جمله مراکز اقامتی، واحدهای 
پذیرایی بین راهی و مسافرتی استان تشدید شده است. مرادی درخصوص وضعیت مراکز اقامتی و 
اسکان زائران در این مراکز گفت: در حال حاضر استان مرکزی دارای ۱۷ هتل و یک هتل آپارتمان، ۵ 
مهمانپذیر، ۳۰ اقامتگاه بومگردی و ۵۲ خانه مسافر و مجتمع آب درمانی است که ظرفیت  پذیرش 
بیش از ۳۲۸۶نفر را دارند. بازدیدهای نظارتی در حال انجام است و تمام واحدهای اقامتی و پذیرایی 
ما آماده پذیرش مسافران هستند. وی تأکید کرد: کار نظارت بر  تأسیسات گردشگری و سرویس های 
بهداشتی به صورت روزانه و مستمر تا پایان اربعین انجام می شود و در تلاش هستیم تا به سهم خود در 

ایام اربعین خدمات و شرایط مناسبی را برای تردد زوار عتبات عالیات فراهم کنیم.

اخبار

مفاد آراء
5/63 آگهی هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ســاختمانهای 

فاقد سندرسمی شهرستان گلپایگان
آگهي موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعییــن تکلیف وضعیت ثبتي 
و اراضي و ســاختمانهاي فاقد سندرسمی شهرســتان گلپایگان به منظور اطلاع عموم 
مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهي مي شــود در صورتي كه اشخاص نسبت به 
صدور ســند مالکیت متقاضي اعتراضي داشته باشــند مي توانند از تاریخ انتشار اولین 
آگهي به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت 
یك ماه از تاریخ تســلیم اعتراض، دادخواســت خود را به مراجع قضایي تقدیم نمایند. 
بدیهي اســت در صورت انقضاي مدت مذكور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند 

مالکیت صادر خواهد شد.
1- رای شــماره2524و2525 و 2526- تصرفــات مالکانه بلامعــارض متقاضي خانم 
فروغ قایدي به شناســنامه شــماره 239 كدملي 1219317489 صادره گلپایگان فرزند 
رضا در ششــدانگ قطعه زمین مزروعی به مســاحت 927.20 مترمربع مجزی شده از 
پلاك 1810 اصلي واقع دربخش1 و ششــدانگ زمین مزروعی به مســاحت 605.82 
مترمربع مجزی شــده از پلاك 1810 اصلي واقع دربخش1 و ششدانگ زمین مزروعی 
 به مســاحت 927.20 مترمربع مجزی شــده از پلاك 1810 اصلي واقع دربخش1 محرز 

گردیده است.
2- رای اصلاحی شــماره887- تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضي آقایان مســعود 
ســبزه علي به شناســنامه شــماره 64 كدملي 1219762288 صادره گلپایگان فرزند 
عزیزاله در یك و یك دوم دانگ مشــاع و  مهدي ســبزه علي به شناسنامه شماره 669 
كدملي 1219939481 صادره گلپایگان فرزند عزیزاله در یك و یك دوم دانگ مشــاع و 
خانم ها بتول اكرمي به شناسنامه شماره 6429 كدملي 1218796014 صادره گلپایگان 
فرزند حســین در یك و یك دوم دانگ مشاع و مژگان ســبزه علي به شناسنامه شماره 
1210024713 كدملي 1210024713 صادره گلپایگان فرزند عزیزاله در سه چهارم دانگ 
مشاع و رضوان سبزه علي به شناسنامه شماره 68 كدملي 1219770914 صادره گلپایگان 
فرزند عزیزاله در سه چهارم دانگ مشاع از ششــدانگ كوره آجرپزي و كارگاه با كاربری 
كشاورزی به استثنای بهای ثمنیه غیر منقول به مساحت 79406.06 مترمربع مجزي شده 
از پلاك 41 اصلي واقع دربخش3 خریداري از مالك رسمي زین العابدین حاج نوروزی و 

علی اصغر حاج نوروزی و محمدتقی اشفعی محرز گردیده است.
3- رای شــماره1228و1295و 1294 و 1296و 1297و 1298و 1293- تصرفات مالکانه 
بلامعارض متقاضي خانــم اكرم حاجي علیرضائي به شناســنامه شــماره 11 كدملي 
1219335835 صادره گلپایگان فرزند محمود در 2 ســهم مشــاع  از 18 سهم و  خانم 
 اعظم حاجي علیرضائي به شناسنامه شماره 17 كدملي 1219257680 صادره گلپایگان 
فرزند محمود در 2 ســهم مشــاع  از 18 ســهم و خانم نصرت حاجــي علیرضائي به 
 شناسنامه شــماره 13 كدملي 1219263761 صادره گلپایگان فرزند محمود در 2 سهم 
مشاع  از 18 ســهم  و  آقاي علیرضا حاجي علیرضائي به شناســنامه شماره 87 كدملي 
1218729325 صادره گلپایگان فرزند محمود در 4 ســهم مشــاع از 18 ســهم و آقاي 
محمد حاجي علیرضائي به شناسنامه شماره 9 كدملي 1219347833 صادره گلپایگان 
 فرزند محمود در4ســهم مشــاع از 18 ســهم و آقاي مهدي یادگاریان به شناســنامه
 شماره 805 كدملي 1219422398 صادره گلپایگان فرزند محمدحسن در4سهم مشاع 
از 54 ســهم  و  خانم عاطفه یادگاریان به شناسنامه شــماره 525 كدملي 1219406902 
صادره گلپایگان فرزند محمدحســن در 2 ســهم مشاع از 54 ســهم ششدانگ زمین 
مزروعی به مســاحت 2080.20 مترمربع  مجزی شــده از  پــلاك  90 فرعي از 8 اصلي 
 واقع دربخش 2 ســهم الارث از محمود حاجی علیرضایی و ملك تــاج حیدری محرز 

گردیده است.
4- رای شــماره951- تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضي خانم نصرت عســکري به 
شناسنامه شماره 169 كدملي 1219252271 صادره گلپایگان فرزند حسن در ششدانگ 
زمین مزروعی به مســاحت 1480.20 مترمربع مجزی شــده از پلاك 369 اصلي واقع 

دربخش1 با ابطال مالکیت متقاضی محرز گردیده است.
5- رای شــماره1279- تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضي آقاي مهدي عباســي به 
شناسنامه شماره 41 كدملي 1219873772 صادره گلپایگان فرزند ولي اله در ششدانگ 
یك باب ساختمان به مساحت 585.64 مترمربع مجزی شده از پلاك شماره 8 فرعي از 
2576 اصلي واقع در بخش 1  خریداري از مالك رسمي اكرم منتظری محرز گردیده است.

6- رای شــماره1280- تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضي خانم معصومه شــفیعي 
به شناســنامه شــماره 9 كدملي 1219375888 صادره گلپایگان فرزند محمدحسن در  
ششدانگ یك باب ساختمان به مساحت 193.63 مترمربع مجزی شده از پلاك شماره 
2فرعي از 3845  اصلي واقع در بخش 1 خریداري از ورثــه صدیقه تدین محرز گردیده 

است.
7- رای شماره1137- تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضي آقاي محمدرضا اشراقي به 
شناسنامه شماره 91 كدملي 1219402575 صادره گلپایگان فرزند منصور در شش دانگ 
ساختمان به مساحت 200.70 مترمربع  مجزی شده از پلاك  2585 اصلي واقع در بخش 

1 با كسر مالکیت مشاعی متقاضی محرز گردیده است.
8- رای شــماره1138- تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضي خانم ســپیده غیاثي به 
شناسنامه شــماره 23005 كدملي 0058343016 صادره تهران فرزند رضا در ششدانگ 
ساختمان به مساحت 200.00 مترمربع مجزی شده از  پلاك2585  اصلي واقع در  بخش 

یك با ابطال مالکیت مشاعی متقاضی محرز گردیده است.
9- رای شــماره1139- تصرفات مالکانــه بلامعارض متقاضي آقاي ســعید زهري به 
شناسنامه شماره 691 كدملي 1219421251 صادره گلپایگان فرزند علیرضا در ششدانگ 
ساختمان به مساحت 202.30 مترمربع مجزی شده از پلاك 2585 اصلي واقع در بخش 

یك با ابطال مالکیت مشاعی متقاضی محرز گردیده است.
10- رای شــماره1278- تصرفــات مالکانه بلامعــارض متقاضي آقــاي ابوالفضل 
كاویاني به شناســنامه شــماره 10 كدملي 1219446408 صادره گلپایگان فرزند احمد 
در ششدانگ ســاختمان به مســاحت 201.15 مترمربع مجزی شــده از  پلاك شماره 
 3 فرعــي از2403 اصلي واقع در بخش  1 بــا ابطال مالکیت مشــاعی متقاضی محرز 

گردیده است.
11- رای شماره1140- تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضي آقاي محمدجواد شهریاري 
به شناسنامه شــماره 18 كدملي 1229963499 صادره خوانســار فرزند غلامحسن در 
ششدانگ زمین محصور مشتمل بر اعیان به مساحت 275.21 مترمربع مجزی شده از  
پلاك 1فرعی از  852 اصلي واقع در بخش1 با ابطال مالکیت مشاعی متقاضی محرز 

گردیده است.
12- رای شماره1277- تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضي آقاي محمدرضا اطاعتي 
به شناســنامه شــماره 7 كدملي 1219836451 صادره گلپایگان فرزند محمدحسن در 
ششــدانگ زمین مزروعی به مســاحت 3332.13 مترمربع مجزی شده از پلاك شماره 
104 فرعي از 48 اصلــي واقع در بخش 3  با كســر مالکیت مشــاعی متقاضی محرز 

گردیده است.
تاریخ انتشار نوبت اول : 1403/05/10
 تاریخ انتشار نوبت دوم : 1403/05/25

م الف: 1760248 محمد سلمانی رئیس ثبت اسناد و املاك گلپایگان
ابلاغ تاریخ افراز

5/64 آگهی ابلاغ تاریخ افراز موضوع ماده 3 آئین نامــه قانون افراز در خصوص پلاك 
ثبتی شماره 411/1599  بخش 16 ثبت اصفهان 

بدینوســیله با توجه به اعلام خواهان زهره مدنی زیارتگاهی فرزند جلال و ســایر شركا 
بشرح درخواست وارده بشــماره 26011701 مورخ 1403/04/12 مبنی بر مجهول المکان 
بودن خوانده آقای مرادعلی خالقی فرزند ایرج بدینوســیله مراتب مطابق ماده 18 آئین 
نامه اجرای  مفاد اسناد رســمی لازم الاجرا جهت اطلاع خوانده از وقت بازدید یك نوبت 
در روزنامه كثیرالانتشار منتشر و این آگهی ظرف مدت 10 روز از تاریخ انتشار ابلاغ شده 
محسوب خواهد شــد لذا باطلاع خوانده میرســاند عملیات افراز جهت تنظیم صورت 

مجلس و امضاء آن در روز شنبه به تاریخ 1403/06/03 و ساعت 9 صبح در محل وقوع 
ملك باتفاق نماینده و مهندس ثبت انجام خواهد شــد و عدم حضــور خوانده مانع از 
رسیدگی نخواهد بود. م الف: 1760785 حســین زمانی علویجه رئیس منطقه ثبت 

اسناد و املاك شمال اصفهان                                                                                  
ابلاغ تاریخ افراز

5/65 آگهی ابلاغ تاریخ افراز موضوع ماده 3 آئین نامــه قانون افراز در خصوص پلاك 
ثبتی شماره 411/1599  بخش 16 ثبت اصفهان 

بدینوســیله با توجه به اعلام خواهان زهره مدنی زیارتگاهی فرزند جلال و ســایر شركا 
بشرح درخواست وارده بشــماره 26011701 مورخ 1403/04/12 مبنی بر مجهول المکان 
 بودن خوانده خانم عصمت ربیعی فرزند غلامحسین بدینوسیله مراتب مطابق ماده 18 
آئین نامه اجرای  مفاد اسناد رســمی لازم الاجرا جهت اطلاع خوانده از وقت بازدید یك 
نوبت در روزنامه كثیرالانتشــار منتشــر و این آگهی ظرف مدت 10 روز از تاریخ انتشار 
ابلاغ شده محسوب خواهد شد لذا باطلاع خوانده میرســاند عملیات افراز جهت تنظیم 
صورت مجلس و امضاء آن در روز شنبه به تاریخ 1403/06/03 و ساعت 9 صبح در محل 
وقوع ملك باتفاق نماینده و مهندس ثبت انجام خواهد شد و عدم حضور خوانده مانع از 
رسیدگی نخواهد بود. م الف: 1760787 حســین زمانی علویجه رئیس منطقه ثبت 

اسناد و املاك شمال اصفهان                                                                                  
ابلاغ تاریخ افراز

5/66 آگهی ابلاغ تاریخ افراز موضوع ماده 3 آئین نامــه قانون افراز در خصوص پلاك 
ثبتی شماره 411/1599  بخش 16 ثبت اصفهان 

بدینوســیله با توجه به اعلام خواهان زهره مدنی زیارتگاهی فرزند جلال و ســایر شركا 
بشرح درخواست وارده بشــماره 26011701 مورخ 1403/04/12 مبنی بر مجهول المکان 
بودن خوانده آقای ســعید كریمی فرزند ابراهیم بدینوسیله مراتب مطابق ماده 18 آئین 
نامه اجرای  مفاد اسناد رســمی لازم الاجرا جهت اطلاع خوانده از وقت بازدید یك نوبت 
در روزنامه كثیرالانتشار منتشر و این آگهی ظرف مدت 10 روز از تاریخ انتشار ابلاغ شده 
محسوب خواهد شــد لذا باطلاع خوانده میرســاند عملیات افراز جهت تنظیم صورت 
مجلس و امضاء آن در روز شنبه به تاریخ 1403/06/03 و ساعت 9 صبح در محل وقوع 
ملك باتفاق نماینده و مهندس ثبت انجام خواهد شــد و عدم حضــور خوانده مانع از 
رسیدگی نخواهد بود. م الف: 1760788 حسین زمانی علویجه رئیس منطقه ثبت 

اسناد و املاك شمال اصفهان                                                                                  
ابلاغ تاریخ افراز

5/67 آگهی ابلاغ تاریخ افراز موضوع ماده 3 آئین نامــه قانون افراز در خصوص پلاك 
ثبتی شماره 411/1599  بخش 16 ثبت اصفهان 

بدینوســیله با توجه به اعلام خواهان زهره مدنی زیارتگاهی فرزند جلال و ســایر شركا 
بشرح درخواست وارده بشــماره 26011701 مورخ 1403/04/12 مبنی بر مجهول المکان 
بودن خوانده خانم طاهره امینی زازرانی فرزند نوروز علی بدینوسیله مراتب مطابق ماده 
18 آئین نامه اجرای  مفاد اســناد رســمی لازم الاجرا جهت اطلاع خوانده از وقت بازدید 
یك نوبت در روزنامه كثیرالانتشار منتشر و این آگهی ظرف مدت 10 روز از تاریخ انتشار 
ابلاغ شده محسوب خواهد شد لذا باطلاع خوانده میرســاند عملیات افراز جهت تنظیم 
صورت مجلس و امضاء آن در روز شنبه به تاریخ 1403/06/03 و ساعت 9 صبح در محل 
وقوع ملك باتفاق نماینده و مهندس ثبت انجام خواهد شد و عدم حضور خوانده مانع از 
رسیدگی نخواهد بود. م الف: 1760789 حســین زمانی علویجه رئیس منطقه ثبت 

اسناد و املاك شمال اصفهان                                                                                  
ابلاغ تاریخ افراز

5/68 آگهی ابلاغ تاریخ افراز موضوع ماده 3 آئین نامــه قانون افراز در خصوص پلاك 
ثبتی شماره 411/1599  بخش 16 ثبت اصفهان 

بدینوســیله با توجه به اعلام خواهان زهره مدنی زیارتگاهی فرزند جلال و ســایر شركا 
بشرح درخواست وارده بشــماره 26011701 مورخ 1403/04/12 مبنی بر مجهول المکان 
بودن خوانده آقای ابراهیم كریمی فرزند محمد باقر بدینوســیله مراتب مطابق ماده 18 

آئین نامه اجرای  مفاد اسناد رســمی لازم الاجرا جهت اطلاع خوانده از وقت بازدید یك 
نوبت در روزنامه كثیرالانتشــار منتشــر و این آگهی ظرف مدت 10 روز از تاریخ انتشار 
ابلاغ شده محسوب خواهد شد لذا باطلاع خوانده میرســاند عملیات افراز جهت تنظیم 
صورت مجلس و امضاء آن در روز شنبه به تاریخ 1403/06/03 و ساعت 9 صبح در محل 
وقوع ملك باتفاق نماینده و مهندس ثبت انجام خواهد شــد و عدم حضور خوانده مانع 
از رسیدگی نخواهد بود. م الف: 1760790 حسین زمانی علویجه رئیس منطقه ثبت 

اسناد و املاك شمال اصفهان                                                                                  
تحدید حدود اختصاصي

5/69 شــماره نامــه: 140385602033001339- 1403/04/03 چــون تمامــي 
ششــدانگ  قطعه زمین مزروعــی  پلاك ثبتــي 57  فرعي از 128- اصلــي واقع در 
یوز جریــب جزن جزء بخــش 9 نطنز كه طبــق ســوابق و پرونده ثبتي بــه نام داود 
معینی جزنی فرزند غلام در جریان ثبت میباشــد و عملیات تحدیــد حدود قانوني آن 
به عمل نیامده اســت. اینك بنا به دســتور قســمت اخیر ماده 15 قانون ثبت و طبق 
تقاضاي نامبــرده تحدید حدود پــلاك مرقوم در روز شــنبه مــورخ 1403/06/10  
ســاعت 10 در محل شــروع و به عمل خواهد آمد لــذا به موجب این آگهــي به كلیه 
مجاورین اخطار مي گــردد كه در روز و ســاعت مقرر در این آگهــي در محل حضور 
یابند و اعتراضــات مالکین یا مجاورین مطابــق ماده 20 قانون ثبــت از تاریخ تنظیم 
 صورتمجلس تحدیدي تا ســی روز پذیرفته خواهد شــد.تاریخ انتشار:1403/05/10 

 م الف: 1760506 رحمت اله شاهدي مدیر واحد ثبتي حوزه ثبت ملك نطنز
فقدان سند مالکیت

5/70 شــماره نامه: 140385602011002499 -1403/05/08 نظر به اینکه ســند 
مالکیت 636 ســهم مشــاع از 4416 سهم  شــش دانگ پلاك ثبتی شــماره 1472 
فرعی از 1 اصلی واقع در بخش 3 خوانســار ذیــل ثبت 3351 در صفحــه 138 دفتر 
املاك جلد 18  به نام احمد مدرســی تحت شــماره چاپی مسلســل 622071 ثبت و 
صادر و تسلیم گردیده است ســپس نامبرده  با ارائه درخواســت كتبی به شماره وارده 
140321702011005118 به انضمام دو برگ استشهادیه محلی كه امضاء شهود آن 
ذیل شــماره 140302155864000467 به گواهی دفترخانه 25 خوانسار رسیده است 
مدعی اســت كه ســند مالکیت آن به علت جابجایی مفقود گردیده است و درخواست 
صدور المثنای ســند مالکیت ملك فوق را نموده اند لذا مراتب به اســتناد تبصره یك 
اصلاحی ذیل ماده 120 آیین نامــه قانون ثبت در یك نوبت آگهی می شــود چنانچه 
 كســی مدعی انجام معامله نســبت به ملك مرقوم یا وجود ســند مالکیــت نزد خود 
می باشــد از تاریخ انتشــار این آگهی ظرف مدت ده روز اعتراض خــود را كتباً ضمن 
ارائه اصل سند مالکیت یا ســند معامله به این اداره تسلیم و رســید اخذ نماید تا مراتب 
صورتمجلس و اصل سند مالکیت به ارائه كننده سند مسترد گردد بدیهی است اگر ظرف 
مدت مقرر اعتراضی نرسید یا در صورت اعتراض سند مالکیت یا سند معامله ارائه نشود 
 اقدام به صدور ســند مالکیت المثنی طبق مقررات خواهد شد. م الف: 1760713  

اداره ثبت اسناد و املاك خوانسار 

اعلام مفقودی 
بــرگ ســبز و ســند کمپانــی خــودروی ســواری 
پــژو تیــپ 1600 آر دی مــدل 1382 بــه رنــگ 
 ســفید صدفــی- روغنــی بــه شــماره پــاک
 ایران 81-767 ق 36 و شــماره موتور 22328205159 
و شــماره شاسی 82705466 و شناســه ملی خودرو 
IRFC821V10P705466 به نام آقای عبدالرضا آقا 

بابا مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط می باشد.



چهار شنبه  ۱۰ مرداد ۱۴۰۳ / ۲۵ محرم ۱۴۴۶ / ۳۱ جولای ۲۰۲۴ / شماره ۴۱۴۳
حدنگاری بیش از ۷۰ درصد اراضی کشاورزی اصفهان

رئیس کل دادگستری استان اصفهان گفت: اجرای قانون حدنگار در اراضی کشاورزی استان اصفهان 
از مرز ۷۰ درصد گذشت. به گزارش »مهر«، حجت الاسلام والمسلمین اسداله جعفری اظهار کرد: ۹۹.۵ 
درصد از اراضی ملی در استان اصفهان در اجرای طرح کاداستر، حدنگاری و ثبت شده و پیگیری دستگاه 
قضایی استان به منظور ثبت کامل این اراضی ادامه خواهد داشت. وی افزود: اجرای طرح کاداستر در 
اراضی کشاورزی استان در مقایسه با ۱۴۰۲ حدود ۲۵ درصد افزایش داشته و اکنون بیش از ۷۰ درصد از 
اراضی کشاورزی استان در سامانه های سازمان ثبت اسناد و املاک کشور به ثبت رسیده است. رئیس 
کل دادگستری استان اصفهان اجرای طرح کاداستر در زمین های مربوط به نهادهای دولتی در استان 
را قابل توجه اعلام کرد و گفت: اجرای قانون حدنگار در بخــش اراضی نهادهای دولتی به دلیل وجود 
پیچیدگی های حقوقی و اداری، تا حدودی دشوار بوده و باید با هماهنگی های بین بخشی، رفع موانع 
اجرای کامل این طرح در دستور کار قرار گیرد و دبیرخانه حفظ حقوق بیت المال دادگستری استان، در 

کارگروه مربوطه پیگیر این موضوع خواهد بود.

 نداشتن کلاه ایمنی علت ۷۰ درصد مرگ موتورسواران
در اصفهان

رئیس پلیس راهور استان اصفهان گفت: علت ۷۰ درصد مرگ و میر موتورسواران در تصادفات درون 
شهری استان اصفهان نداشتن کلاه ایمنی است. سرهنگ علی اصغر زارع در گفت وگو با »مهر« اظهار 
کرد: استفاده از کلاه ایمنی یکی از مهم ترین وسایل برای حفظ جان موتورسیکلت سواران در تصادفات 
و حوادث ترافیکی است. وی گفت: بر اســاس آمارهای موجود بیش از ۷۰ درصد از مرگ و میرهای 
ناشی از تصادفات در بین موتورسیکلت سواران به علت عدم استفاده از کلاه ایمنی مناسب بوده است، 
بنابراین، تأکید داریم تمامی موتورسیکلت سواران باید به اهمیت استفاده از این وسیله حفاظتی توجه 
ویژه ای داشته باشند. رئیس پلیس راهور اســتان اصفهان ادامه داد: پلیس راهور استان اصفهان در 
راستای افزایش آگاهی عمومی و ارتقای فرهنگ استفاده از کلاه ایمنی، برنامه های آموزشی گسترده ای 
را با هدف کاهش تعداد حوادث، کاهش آسیب های جانی موتورسیکلت سواران در تصادفات و جلب 
همکاری بیشتر شهروندان در بین جامعه هدف اجرایی کرده است. وی خاطرنشان کرد: مأموران پلیس 
در سطح شهر و جاده های برون استانی حضور فعالی داشــته و با هر گونه تخلفی برابر قانون برخورد 
خواهند کرد، ضمن اینکه از تمامی موتورسیکلت ســواران درخواست می کنیم برای حفظ جان خود و 

دیگران، همواره از کلاه ایمنی استفاده کنند و به قوانین احترام بگذارند.

راننده پراید بر اثر برخورد با ماشین جاروب شهرداری جان باخت
سخنگوی سازمان آتش نشانی و خدمات ایمنی شهرداری اصفهان گفت: جوان ۲۵ ساله بر اثر برخورد 

خودروی پراید با ماشین جاروب شهرداری اصفهان جان خود را از دست داد. 
محمد شریعتی در گفت وگو با »مهر «با اشاره به این حادثه ترافیکی در شهر اصفهان اظهار کرد: رأس 
ساعت ۲۳ دقیقه بامداد سه شنبه دو مورد حادثه تصادف و محبوسی واقع در اتوبان آقابابایی به مرکز 
فرماندهی آتش نشانی اعلام شــد. وی افزود: بلافاصله اکیپ ایستگاه ۲۵ برای حادثه اول در محور 
شمال به جنب اتوبان و اکیپ های عملیاتی ایســتگاه های ۴ و ۵ برای حادثه دوم در محور جنوب به 

شمال، اعزام شدند. 
سخنگوی سازمان آتش نشانی و خدمات ایمنی شهرداری اصفهان در خصوص جزئیات این حوادث 
گفت: در این حادثه ابتدا یک دستگاه خودروی پژو ۲۰۶ در حین خروج از اتوبان، به سمت اتوبان منحرف 
شده و با جداول وسط بلوار برخورد می کند که موجب مصدومیت خانم و آقای جوان می شود. وی اضافه 
کرد: همچنین در همان لحظه و در لاین مخالف یک دستگاه خودروی پراید نیز به یک دستگاه خودروی 
جاروب شهرداری برخورد می کند و متأسفانه بر اثر این حادثه راننده خودروی پراید که یک جوان ۲۵ 

ساله بود بر اثر شدت جراحات و در همان لحظات ابتدایی جان خود را از دست داد.

آماده باش به تمام دستگاه های اجرایی استان اصفهان

سایه با ثباتِ گرد و غبار روی سرِ استان!

مدیرکل مدیریت بحران استانداری اصفهان از اعلام آماده باش این ستاد و 
دستگاه های اجرایی استان برای مقابله با اثرات ناشی از خیزش گردوغبار 
و آلودگی هوا خبر داد؛ گردوغبار تا پنج شنبه روی سر بخش های زیادی 

از اصفهان سایه می اندازد.
منصور شیشــه فروش در گفت وگو بــا »تســنیم«، از آماده باش تمام 
دستگاه های اجرایی اســتان در جهت پیشگیری و مقابله با اثرات گرد و 
غبار در شرایط اضطراری خبر داد و گفت: طبق اعلام سازمان هواشناسی 
استان از روز دوشنبه در مناطق شمال و شرق استان و همچنین کویرهای 
هم مرز با استان های مجاور باد با سرعت 8۰ کیلومتر بر ساعت می وزد. 
مدیرکل مدیریت بحران استانداری اصفهان افزود: همین امر به خیزش 
کانون های گرد و خاک و نفوذ به مناطق مرکزی، شــمال، شرق و شرق 
استان و کاهش میدان دید در این مناطق منجر شده و این شرایط تا روز 

پنج شنبه ادامه خواهد یافت و شدت آن روز سه شنبه ۹ مرداد بود.
وی افــزود: در این مدت شــاهد کاهش کیفیت هــوا، افزایش غلظت 
آلاینده ها، کاهش میدان دید به علت خیزش کانون های فرسایش بادی 
درون و برون اســتانی به ویژه نواحی مرزی بین کاشان و قم، سمنان و 

انارک و همچنین مناطق شمال و شرق استان خواهیم بود.
مدیرکل مدیریت بحران استانداری اصفهان خاطرنشان کرد: خیزش گرد 
و غبار موجب افزایش غلظت ذرات معلق  و کاهش کیفیت هوا  در مناطق 
کاشان، آران وبیدگل، نایین، چوپانان، بادرود، خورو بیابانک، اردستان، 
مهاباد، زواره، اصفهان، ورزنه، جرقویه، کوهپایه، ســجزی، هرند و انارک 

خواهد شد.
وی از افزایش دمای استان  اصفهان از اواسط هفته آینده خبر داد و گفت: 
بر اساس اعلام سازمان هواشناسی استان توده هوای گرم تابستانی از 
اوایل هفته آینده مجدداً در سطح استان تقویت خواهد شد و تا پایان هفته 

آینده استقرار خواهد داشت.
شیشه فروش با بیان اینکه روز  دوشنبه در ۲۴ شهرستان استان اصفهان 
 دمای بیشــینه بالای ۴۰ درجه به ثبت رســید، گفت: شهرســتان های 
خور و بیابانک و چوپانان با ثبت دمای ۴۶ درجه، بیشترین دما را داشتند 
و همچنین در این مدت  دمای اصفهان نیز ۴۴ درجه بود که این  میزان که 

در پنج دهه گذشته بی سابقه بوده است.
مدیرکل مدیریت بحران استانداری اصفهان با تأکید بر اینکه هر اقدامی 

که به تشــدید گرد و خاک و آلاینده ها منجر شود، از جمله فعالیت های 
خاک ورزی، خاکبرداری، آتش زدن بقایای کشــاورزی و فضای ســبز 
فعالیت های معدنی و حمل و نقل خاک وگچ و غیره ممنوع است، افزود: 
به شهروندان به ویژه افراد آسیب پذیر جامعه توصیه می شود که در این 
مدت توصیه های بهداشــتی و حفاظت فردی در برابر گرد و خاک و نیز 

اصول ایمنی تردد در محورهای جاده ای را رعایت کنند.
وی گفت: همچنین در این راستا به دســتگاه های اجرایی ذی ربط ابلاغ 
شد که مطابق با شیوه نامه وضعیت اضطرار گرد و خاک، نسبت به انجام 
مأموریت های مرتبط با این شرایط با اعمال نظارت های میدانی در جهت 

کاهش انتشار منابع آلاینده خودرویی و صنعتی عمل کنند.
شیشه فروش یادآور شد: استان اصفهان از کانون های فرسایش بادی 
شناسایی شده داخلی در شمال و شرق در مناطق هم مرز با استان های 
یزد، قم، خراسان جنوبی و سمنان متأثر اســت و علاوه بر این خشکی 
رودخانه زاینده رود و اراضی رها شده و کشت نشده به دلیل کمبود منابع 
آب های سطحی و زیر زمینی نیز اثرات منفی زیادی در ایجاد کانون های 

داخلی و نقطه ای گذاشته است.

با مسئولان جامعه

مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای استان اصفهان خبرداد

 پیش فروش بلیت اتوبوس های اربعین در اصفهان
از ۱۶ مرداد

پیش فروش بلیت اتوبوس هــای اربعین از ۱۶ مرداد در اصفهان آغاز می شــود. مدیرکل راهداری 
و حمل و نقل جاده ای اســتان اصفهان گفت: از ۱۶ مرداد پیش فروش بلیت اتوبوس مســیر های 
اصفهان به سمت مرز های مهران، شلمچه، چذابه و خســروی به منظور جابه جایی زائران اربعین 

حسینی )ع( آغاز می شود. 
فرزاد دادخواه با بیان اینکه فروش بلیت اتوبوس زائران از دو طریق حضوری و اینترنتی امکانپذیر 
است، افزود: زمان جابه جایی مسافران در زمان برگشت از مراسم اربعین از ۴ تا ۱۰ شهریور پیش 

بینی شده است.
او گفت: پیش بینی می شود امسال شــاهد افزایش ۱۰ درصدی تعداد زائران اربعین در مقایسه با 

سال گذشته باشیم.
فرزاد دادخواه با بیان اینکه بیش از ۱۳۰ هزار زائر از اصفهان پارسال در مراسم اربعین با بیش از ۱۰ هزار 
ناوگان سفر جابه جا شدند، افزود: انتظار می رود امسال نیز همانند سال های گذشته با مساعدت 

شهرداری استان و صنایع حمل و نقل زائران اربعین باشیم.
او بر لزوم مدیریت زمان بازگشت از مراسم اربعین حسینی با توجه به پیش بینی ازدحام در مرز ها 
تأکید کرد وگفت: با توجه به تجمع زائران در پایانه کاوه اصفهان در نظر گرفتن محل اســکان موقت 

می تواند در بهبود خدمات رسانی به آنها تأثیرگذار باشد.
مدیر کل راهداری و حمل ونقل جاده ای اســتان اصفهان با بیان اینکــه ورود و خروج زائران از مرز 
یکسان، عملکرد ناوگان حمل و نقل عمومی را ارتقا خواهد داد، افزود: تلاش کرده ایم امسال حمل 

و نقل زائران اربعین بهبود یابد.

معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استانداری اصفهان:

تعداد اتوبوس ها برای اربعین در اصفهان مشخص شود
معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی اســتانداری اصفهان بعد از ظهر دوشنبه گفت: طی ۴8 ساعت 

آینده)تا امروز( تعداد اتوبوس های اختصاصی برای اربعین در اصفهان مشخص شود.
به گزارش »مهر«، محمدرضا جان نثاری در ستاد اربعین استان اصفهان که به صورت ویژه به مباحث 
حوزه حمل و نقل زوار اختصاص یافت، اظهار کرد: جلسات کمیته ها و ستاد اربعین اداری نیستند 

بلکه نشست هایی فراسازمانی و اعتقادی هستند.
وی ادامه داد: در مسیر برگزاری اربعین حسینی هرآنچه در دست و اختیار داریم به میدان می آوریم 

و مسئولان آنچه در اختیار دارند را در راه برگزاری همایش اربعین حسینی به خط می کند.
معاون سیاســی، امنیتی و اجتماعی اســتانداری اصفهان گفت: باتوجه به افزایش دمای هوا در 
سال جاری تکلیف ما مضاعف است و نباید زائر امام حسین )ع( در رفت و آمد با مشکل مواجه شود.

جان نثاری ادامه داد: هدف این است هیچ زائری در مسیر رفت و برگشت معطل نشود از این رو تعداد 
ناوگان مورد نیاز توسط اداره کل راهداری استان تعیین و به دستگاه ها اعلام شود.

وی عنوان کرد: شرکت پخش فرآورده های نفتی مکلف است سوخت مورد نیاز ناوگان حمل و نقل 
را تأمین کند در این راستا نشستی با مدیرکل این مجموعه برگزار و نتیجه به ستاد اربعین منعکس 

شود. 
معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استانداری گفت: دستگاه های اقتصادی که نیازمند سرویس 

هستند تا بتوانند ناوگان خود را در اختیار زائران قرار دهند مشخص و ساماندهی شوند.
جان نثاری افزود: ظرف ۴8 ساعت آینده)تا روز چهارشنبه( اعلام شود دستگاه های استان می توانند 
چه تعداد اتوبوس برای همکاری با کمیته حمل و نقل ستاد اربعین استان آزاد کنند تا ستاد اربعین 

بتواند برنامه مشخص و معینی برای حمل و نقل زائران داشته باشد.

خبر روزاخبار

امام جمعه موقت اصفهان:

 ترویج قرآن 
یک وظیفه همگانی است

امام جمعه موقت اصفهان گفت: ترویج قرآن 
و آشــنا کردن مردم با آن عبادت است و همه 
باید در آن ســهیم باشند. حجت الاسلام سید 
مجتبی میردامــادی در گفت وگو با »مهر« در 
حاشیه چهل وهفتمین دوره مسابقات قرآن 
اوقاف شهرستان اصفهان اظهار کرد: امروز در 
دنیای فعلی ســند حقانیت ما و آینده جهان 
زیر پرچم قرآن اســت. وی افزود: این قرآن 
معجزه است و وقتی انسان وارد متون، حقایق 
و راهنمایی هــای آن می شــود، می فهمد که 
نمی تواند کار بشر باشــد. امام جمعه موقت 
اصفهان با بیان اینکه ترویج قرآن و آشنا کردن 
مردم با آن عبادت است، عنوان کرد: در روایات 
آمده است که وقتی معلم قرآن بسم ا... آن را 
آموزش می دهد، خداوند پدر و مادر اســتاد و 
پدر و مادر قرآن آموز و هر دوی آنها را می آمرزد 
و این نشان دهنده اهمیت تعلیم قرآن است. 
وی با تأکید بر تدبر در قرآن بیان کرد: در زمان 
ائمه اطهار )ع( حفظ قرآن بســیار مرســوم 
بوده اســت و اکنون هم طبق فرمایش امام 
خمینی)ره(، باید میلیون ها حافظ در کشــور 
داشته باشــیم اما باید توجه داشت که قرائت 
و حفظ قرآن کافی نیست و باید در آن تأمل و 
تدبر کرده و از حقایق آن در کلیه مسائل زندگی 
استفاده کنیم. میردامادی افزود: امکان ندارد 
نقطه از زندگی را بیابیم که در آن اسلام و قرآن 
ما را راهنمایی نکرده باشند چراکه قرآن کتابی 
جامع برای نجات انسانیت است. وی با اشاره 
به تأثیر عمل به قــرآن در جامعه تصریح کرد: 
آموزش قرآن مقدمه عمل به آن است و عمل به 
آن مقدمه سعادتمندی و رشد بشریت است؛ 
ما معتقدیم که راه نجات دنیای امروز با تمام 
جنایات و ظلم هایی که در آن دیده می شــود، 
رفتن به سوی قرآن است. امام جمعه موقت 
اصفهان با بیان اینکه تمام مشکلات دنیا ریشه 
در دوری از قرآن دارد، گفت: علت فساد موجود 
در جامعه فاصله گرفتن از قرآن است درحالی 
که اگر آموزش قرآن توأم با تدبر، تأمل و عمل 

به آن باشد، دنیا مدینه فاضله می شود.

پرسابقه ترین خانه مطبوعات ایران در مسیر همدلی و تعامل است و ضروری 
است مسئولان در این زمینه همکاری لازم را داشته باشند.

به گزارش »مهر«، هفته پیــش انتخابات هیئت مدیــره خانه مطبوعات و 
خبرنگاران اســتان اصفهان با حضــور ۶۰ درصدی اعضا برگزار شــد. در این 
انتخابات که از میان ۳۱8 نفر عضوی که حق رأی داشــتند بیش از ۱8۰ نفر 

شرکت کردند اعضای جدید هیئت مدیره و بازرسان انتخاب شدند.
ناصر بهروان، سید محمدی قلمکاریان، زهره قندهاری، سید مهدی رضوی، 
محمدرضا کلاهدوزان، احمدرضا منزه و محمدرضا شــواخی زواره به عنوان 
اعضای اصلی هیئت مدیره و رضا فتوح و منوچهر احدی نیز به عنوان بازرس 

برای سه سال راهی خانه مطبوعات اصفهان شدند.
تقریباً بیشــتر اعضای جدید هیئت مدیره از لیســتی رأی آوردند که شعار 
همدلی و همراهی می دادند و حالا خانه مطبوعات اصفهان در مسیر همدلی 

و تعامل قرار گرفته است. شــاید مهم ترین وظیفه همه اعضا چه آنها که در 
این انتخابات شرکت کردند و چه کســانی که رأی ندادند کمک و همراهی با 
منتخبان هیئت مدیره جدید است تا بتوان مشــکلات پیش روی اصحاب 
رســانه اصفهان را مرتفع کند. حالا که دولت چهاردهم با تنفیذ حکم ریاست 
جمهوری توســط رهبر معظم انقلاب کار خود را آغاز کرده تشکل های صنفی 
همچون خانه مطبوعات قادر هستند که به عنوان یکی از ارکان اصلی جامعه 
مدنی دولت را در مسیر رشد و ارتقای اعضا، پیگیری مطالبات، ارائه مشاوره، 

تصمیم سازی یاری کنند.
خانه مطبوعات اصفهان نیز که با سه دهه سابقه به عنوان پرسابقه ترین خانه 
مطبوعات کشور شناخته می شــود همواره توانسته با تداوم و پایداری زمینه 

کار تیمی در حوزه رسانه را فراهم کند.
در زمانه ای که شاهد تغییرات روزافزون در زمینه رسانه های رسمی و ظهور و 
بروز رسانه های اجتماعی و برخی انسان رسانه ها و میکرو رسانه ها هستیم 
این تشکل های رســانه ای هســتند که می توانند با تأثیر بر دائقه مخاطب و 
تغییر در ساختار رسانه، تحولی هوشــمندانه در اقتصاد و اثرگذاری رسانه ها 

داشته باشند.
خانه مطبوعات در دوره جدید می تواند با همت و مشارکت اعضا و با چاشنی 
نوآوری، آینده پژوهی رسانه های استان را توانمند و پویا ساخته و در مسیر 
حرکت درست رسانه های اصفهان مؤثر باشــد و تأثیر مناسبی بر تصمیمات 

اساسی و حیاتی استان در دولت چهاردهم بگذارد.
در این دوره اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان اصفهان و تمامی اهالی 
رسانه و خانه مطبوعات اصفهان هر کدام وظایف خطیری دارند تا به اعضایی 
که رأی دادند و در این دوره انتخابات خانه شرکت کردند اجازه دهند مسیر 

همدلی ادامه پیدا کند.

خانه مطبوعات اصفهان در مسیر همدلی و تعامل

مدیرکل مدیریت بحران استانداری اصفهان گفت: 
خیزش گرد و غبار موجب افزایش غلظت ذرات معلق  
و کاهش کیفیت هوا  در مناطق کاشان، آران وبیدگل، 
نایین، چوپانان، بادرود، خوروبیابانک، اردستان، 
مهاباد، زواره، اصفهان، ورزنه، جرقویه، کوهپایه، 

سجزی، هرند و انارک خواهد شد

مدیرکل مدیریت بحران اســتانداری اصفهان از 
نشســت و ایجاد حفره در قسمتی از خیابان میر 
به علت ریزش مســیر خط لوله انتقال فاضلاب 
قدیمی محــور جنوب بــه تصفیه خانــه و اعزام 
تیم های فنــی و عملیاتی شــرکت آبفا و پلیس 

راهور به محل حادثه خبر داد. 
منصور شیشــه فروش در گفت وگو بــا »ایمنا«، 
قدمت خط لوله انتقال فاضــلاب قدیمی محور 
جنوب به تصفیه خانه را ۵۵ ســاله اعلام و اظهار 
کرد: با تعویض دو کیلومتر از مسیر فرسوده طی 
چند سال اخیر در مسیر خیابان های مرتبط خط 
قدیمی فوق از مدار خارج شده و فاضلابی در خط 

نیســت و پس زدگی فاضــلاب در جایی گزارش 
شده است. 

وی افــزود: ایمن ســازی و اعمــال محدودیت 
ترافیکی موقت توســط پلیس در یــک محور از 
 خیابان و انجــام عملیات خاکبــرداری در عمق

 ۶ متر با اعزام ماشین آلات در حال انجام است. 
مدیرکل مدیریت بحران اســتانداری اصفهان با 
اشــاره به اینکه عملیات ایمن سازی و پر سازی 
روی خط لوله، دوشنبه شب به پایان رسید، گفت: 
حدود ۳۰۰ کیلومتر از شبکه های فاضلاب اصفهان 
 فرســوده و نیاز به بازســازی و اصــلاح دارد که
 ۴۴ کیلومتر آن خطرپذیر و در اولویت اجرا است.
شیشــه فروش خاطرنشــان کرد: لازم اســت 
وزارت نیــرو، ســازمان برنامه و بودجه کشــور و 
شرکت مهندســی آب و فاضلاب کشور نسبت به 
تخصیص اعتبار مورد نیاز به استان برای رفع خطر 

و بازسازی خطوط اقدام کند.

خیابان میر با قدمت ۵۵ ساله در اصفهان نشست

پله پله تا ملاقاتِ زیرِ زمین!



به گفته ســخنگوی کمیته فنی فدراســیون بســکتبال، از میــان گزینه های 
پیشنهادی برای هدایت تیم ملی سه گزینه سرشــناس از کشورهای ایتالیا، 

یونان و آلمان را به منظور مذاکرات جدی، نهایی شده است.
به گزارش »مهر«، پروسه انتخاب سرمربی جدید برای تیم ملی بسکتبال که 
از اردیبهشت آغاز شد بعد از گذشت ســه ماه وارد مرحله جدیدی از مذاکره با 

گزینه های موردنظر شده است.
این پروسه با منتفی شدن ادامه همکاری با »هاکان دمیر« و همزمان انتخاب 
دو گزینه خارجی و دو گزینه داخلی برای انتخاب سرمربی جدید آغاز شد و با رد 
پیشنهاد ایران توسط گزینه ایتالیایی )مارکو راموندینو( و پاسخ منفی دو مربی 

ایرانی )مهران شاهین طبع و مهران حاتمی( پیگیری شد.
اینگونه شد که فدراسیون بسکتبال انتخاب دو گزینه جدید خارجی برای تعیین 
وضعیت کادر فنی تیم ملی در دستور کار قرار داد اما در عین حال بر ادامه رایزنی 
با مربیان داخلی تأکید داشت. ضمن اینکه در این میان پرونده مذاکره با مربی 
اسلوونیایی )رادوان تریفانوویچ( هم همچنان باز بود چراکه این مربی نه پاسخ 

قطعی مبنی بر پذیرش پیشنهاد ایران داده بود و نه پاسخ منفی.
سعید تابش نیا، سخنگوی کمیته فنی فدراسیون بســکتبال در گفت و گو با 
»مهر« در مورد آخرین اقدامات انجام شــده برای انتخاب ســرمربی جدید 
تیم ملی توضیح داد. وی در این زمینه به نشســتی اخیر کمیته فنی اشــاره 
کرد و اینکه خروجی این نشست معرفی ســه گزینه اروپایی برای مذاکره و 
رایزنی بوده است. تابش نیا با بیان اینکه نشست اخیر کمیته فنی تا حدی به 
صورت محرمانه برگزار شد، گفت: فدراســیون بسکتبال گزینه های متعددی 
از کشــورهای مختلف را بــرای دور جدید مذاکرات مدنظر داشــت و پرونده 
فعالیت ها و ســابقه کاری آنها را موردبررسی قرار داده بود. در بررسی تکمیلی 

این پرونده ها در کمیته فنی، سه گزینه نهایی شدند.
وی ادامه داد: گزینه های جدید فدراسیون بسکتبال برای هدایت تیم ملی از 

کشورهای ایتالیا، یونان و آلمان هستند. گزینه هایی هم از صربستان و اسپانیا 
مطرح بودند اما این سه گزینه نهایی شدند. سخنگوی کمیته فنی فدراسیون 
بسکتبال از اشاره به نام گزینه های ایتالیایی، یونانی و آلمانی هدایت تیم ملی 
امتناع کرد و یادآور شد: تصمیم بر آن است تا زمان جمع بندی نهایی، نامی از 
مربیان عنوان نشود. فقط اینکه هر سه گزینه از مربیان شاخص و سرشناس 

کشورهای خود و بسکتبال اروپا به حساب می آیند.
تابش نیا در مورد روند مذاکره با این مربیان گفــت: مذاکره با هر یک از این 
گزینه ها از طرف فدراســیون بســکتبال انجام خواهد شــد. بر اساس روند 
مذاکرات و بررسی شرایط مربیان و همخوانی آن با شرایط موردنظر فدراسیون، 
یک گزینه نهایی و به کمیته فنی معرفی خواهد شــد. البته یک گزینه هم به 
عنوان گزینه رزرو در نظر گرفته می شود تا اگر در مورد گزینه اول، جمع بندی 

لازم حاصل نشد، با گزینه دوم رایزنی ادامه پیدا کند.
به گفته سخنگوی کمیته فنی فدراســیون بســکتبال، تا پایان مرداد نتیجه 

مذاکرات مشخص و اعلام می شود.

معرفی 3 گزینه سرشناس برای هدایت تیم ملی بسکتبال ایران

چهار شنبه  ۱۰ مرداد ۱۴۰3 / ۲۵ محرم ۱۴۴۶ / 3۱ جولای ۲۰۲۴ / شماره ۴۱۴3

جذب نیکو ویلیامز برای بارسا با کمک نایکی
شرکت نایکی قصد دارد به بارسلونا برای به خدمت گرفتن نیکو ویلیامز کمک کند. به گزارش »ورزش 
سه«، علاقه بارسلونا به جذب نیکو ویلیامز دیگر بر هیچکس پوشیده نیست. مدیران این باشگاه در 
چند هفته اخیر تمام تلاش و توجه خود را معطوف به جذب این ستاره اتلتیک بیلبائو کرده اند که یکی 
از دلایل اصلی قهرمانی تیم ملی اســپانیا در رقابت های جام ملت های اروپای ۲۰۲۴ بود. مشکلات 
مالی بارسلونا باعث شد که آنها کمی دیر برای به خدمت گرفتن این ستاره اسپانیایی اقدام کنند و از 
سوی دیگر بارسایی ها با رقابت جدی باشگاهی مانند پاری سن ژرمن روبه رو شدند که گفته می شود 
پیشنهادی تقریباً دو برابر پیشنهاد کاتالان ها به این بازیکن و باشگاه اتلتیک بیلبائو ارائه کرده است. با 
وجود اینکه بسیاری معتقد بودند که این بازیکن آماده است تا در پنجره نقل و انتقالات تابستانی پیش 
رو راهی بارسلونا شود اما در چند روز گذشته تردیدهایی در این باره به وجود آمده و خوش بینی بارسا 
برای جذب او به شکل قابل توجهی کاهش پیدا کرده است. حتی گفته می شود که مدیران این باشگاه به 
او اعلام کرده اند که نمی توانند تا تابستان سال آینده برای به خدمت گرفتنش صبر کنند و به نوعی سعی 
کرده اند که او را تحت فشار قرار دهند. اما روزنامه »اسپورت« ادعای جالبی را مطرح کرده و مدعی شده 
است که نایکی قصد دارد به صورت جدی به روند انجام این انتقال ورود کند و تلاشش را برای متقاعد 
کردن نیکو ویلیامز و انتقالش به بارسلونا به کار بگیرد. آنها می دانند که حضور چنین ستاره ای درآمد 
بسیاری را به همراه خواهد داشت و به همین دلیل مایل هستند که برای متقاعد کردن او تلاش کنند. 
هرچند مشخص نیست که در این کار موفقیتی به دست بیاورند یا خیر. احتمال اینکه این بازیکن در 

فصل آینده هم همچنان در بیلبائو ماندگار شود زیاد است.

عربستان میزبان جام جهانی ۲۰3۴ شد؟
عربستان سعودی در نشستی که از سوی فدراسیون بین المللی فوتبال )FIFA( در فرانسه برگزار شد، 
پیشنهاد رسمی خود را برای میزبانی جام جهانی فوتبال FIFA در ســال ۲۰۳۴ ارائه داد. به گزارش 
رسانه ESPN، در حاشیه برگزاری رقابت های المپیک ۲۰۲۴ پاریس، فدراسیون بین المللی فوتبال 
نشستی در شــهر پاریس برگزار کرد و درخواست رسمی رؤسای هفت فدراســیون فوتبال را که تنها 
متقاضیان جام های جهانی ۲۰۳۰ و ۲۰۳۴ هســتند، دریافت کرده است. بر این اساس، جام جهانی 
۲۰۳۰ به صورت مشترک در اسپانیا، پرتغال و مراکش برگزار خواهد شد و سه همسایه آمریکای جنوبی 
یعنی آرژانتین، پاراگوئه و اروگوئه هم در این میزبانی مشارکت خواهند داشت و هر یک میزبان یکی از 
۱۰۴ بازی این تورنمنت خواهند بود. عربستان سعودی هم پیشنهاد رسمی خود را به عنوان تنها نامزد 
میزبانی جام جهانی ۲۰۳۴ مطرح کرد. این دو پیشــنهاد قرار است در یک جلسه آنلاین در تاریخ ۱۱ 
دسامبر با حضور ۲۱۱ فدراسیون عضو فیفا تأیید شود. ارسال پرونده نامزدی به فیفا سومین مرحله در 
چارچوب مراحل رسمی نامزدی برای میزبانی مسابقات جام جهانی است و پس از این مراحل بسیاری 
از جمله بازدیدهای رسمی توسط فیفا و ارزیابی کامل پرونده نامزدی که منجر به اعلام رسمی میزبانی 

عربستان می شود، دنبال خواهد شد.

دستمزد عجیب فوتبالیست ۱8 ساله!
مدافع ۱8 ساله فرانسوی بازیکنی بود که در این تابستان هم رئال مادرید و هم منچستر یونایتد به دنبال 
خرید او بودند اما در نهایت این بازیکن منچستریونایتد را انتخاب کرد. به گزارش »خبرآنلاین«، به نظر 
می رسد که منچستر یونایتد دستمزد بسیار بیشتری نسبت به رئال به لنی یورو می دهد. لنی یورو در 
منچستر یونایتد سالانه 9 میلیون یورو دستمزد دریافت می کند. این در حالی است که رئال مادرید 
پیشنهاد دستمزد سالانه ۲.5 میلیون یورو به او داده بود. در واقع منچستر یونایتد 6.5 میلیون یورو در 
هر فصل بیشتر از رئال به لنی یورو می دهد. اگر این ارقام را برای پنج سال محاسبه کنیم، می بینیم که 
لنی یورو ۳۲.5 میلیون یورو در منچستر ظرف پنج سال بیشتر از رئال دریافت خواهد کرد. قراردادی 

که لنی یورو با منچستر یونایتد بسته پنج ساله است.

 مهاجم 32 ساله سپاهان در اندیشه درخشش در جمع طلایی پوشان؛

قیام کاوه علیه یاران سردار

خبر روز

ذوب آهن یک چپ پای جدید جذب کرد 
داوود رجبی، بازیکن چپ پا و باتجربه فوتبال ایران با عقد قرارداد رسمی به عضویت ذوب آهن در آمد.

به گزارش »ورزش سه«، رجبی که پیش تر او را با پیراهن سپاهان در لیگ برتر دیده بودیم، طی دو 
فصل گذشته برای گذراندن خدمت سربازی در فجرسپاسی شیراز بازی کرد و حالا بعد از تأیید فنی 
از سوی محمد ربیعی به جمع گاندوها اضافه شده است. این بازیکن چپ پا در نشستی که با نیما 
نکیسا، مدیرعامل و سایر مدیران باشگاه ذوب آهن داشت، قرارداد خود را به امضا رساند. رجبی در 
تمرینات ذوب آهن نیز شرکت کرده و آماده حضور در لیگ برتر بیست و چهارم می شود. ذوب آهن 
در پست دفاع چپ پدرام قاضی پور، مدافع کناری ملوان را نیز به خدمت گرفته و حالا یک بازیکن 

چپ پای دیگر هم به ترکیب اضافه شده است.
این درحالی است که محســن فروزان که در نقل و انتقالات زمستانی گذشته به ذوب آهن پیوسته 
بود و در دور برگشــت لیگ برتر ۱۰ بار حفاظت از سنگر سبزپوشــان  را به عهده گرفت، قراردادش را 
تمدید نکرده است. این دروازه بان که تجربه حضور در تیم های استقلال، تراکتور، ملوان انزلی و... را 
در کارنامه دارد، پس از کسب قهرمانی جام حذفی همراه با فولاد خوزستان، با نظر امیر قلعه نویی به 
گل گهر سیرجان رفت و در نیم فصل گذشته نیز برای ذوب آهن بازی کرد ولی حالا تصمیم به حضور 
در یک تیم جدید گرفته است. این دروازه بان احتمالًا تا هفته آینده باشگاه بعدی خود را مشخص 
می کند و فصل جدید لیگ برتر را همراه با یک تیم متفاوت نسبت به سالیان اخیر آغاز خواهد کرد.

بیانیه فیفا در رابطه با ورود زنان به ورزشگاه های ایران
فدراسیون جهانی فوتبال )فیفا( درباره ورود بانوان به ورزشــگاه ها در ایران بیانیه ای صادر کرد. به 
گزارش »خبرآنلاین«، فیفا در این بیانیه اعلام کرده است که از ســال ۲۰۱8 شاهد ورود بانوان در 
مسابقات بین المللی جمهوری اسلامی ایران بودیم و در ادامه در مسابقات لیگ در تهران و در نهایت 

در سراسر ایران اکنون شاهد حضور بانوان هستیم. 
طبق آخرین گزارش ها، در فصل گذشته در نزدیک به نیمی از مسابقات لیگ برتر ایران و ورزشگاه ها 
شاهد حضور بانوان بودیم. فیفا در ادامه آورده است، گفت وگو با فدراسیون فوتبال ایران و مقامات 
ادامه دارد. این موضوع به طور مرتب در گفت وگوهای فیفا با فدراسیون فوتبال ایران در همه سطوح 
مطرح می شود. گفت وگوی ما با فدراسیون فوتبال ایران در سال های گذشته سازنده بوده است و 
فدراسیون بسیاری از تعهدات خود را انجام داده و به تدریج دسترسی بانوان به ورزشگاه های سراسر 

کشور را بهبود بخشیده است.

تاجیک و گیلانی سپاهان: غیر قابل تشخیص!
تشــخیص وحــدت حنانــوف و جــواد آقایی پــور در زمیــن مســابقه اصــلًا کار 
ســاده ای نخواهد بود. به گــزارش »ورزش ســه«، رقابت هــای فوتبــال در ایران 

بــه زودی با مصــاف طلایی پوشــان اصفهانی مقابل شــباب الاهلــی در مرحله اول 
پلی آف لیگ نخبگان آغاز می شود و رفته رفته تنور رقابت ها داغ و داغ تر می شود. 

ســپاهان فصل جدید را با نفرات جدیدی آغاز می کند که از همین حالا می توان حدس زد حضور 
همزمان دو بازیکن در ترکیب طلایی پوشان  گزارشگران را با چالش مواجه می کند. وحدت حنانوف 
مدافع ۲۴ ساله تاجیکستانی سابق پرسپولیس که سومین ســال حضورش در فوتبال ایران را با 
پیراهن سپاهان تجربه خواهد کرد و قرار گرفتن او در کنار جواد آقایی پور ۲۴ ساله و زاده رشت که 
پس از دو سال حضور در استقلال خوزستان به اردوی طلایی  پوشان پیوسته، چالشی خواهد بود که 
می تواند از همین حالا و پیش از شروع رقابت ها جذاب و قابل توجه باشد و احتمالًا باید در انتظار 
اشتباه نام بردن از آنها در موقعیت های مختلف باشیم. البته شــاید پست آقایی پور که در بخش 
هجومی سپاهان فعالیت خواهد کرد و حنانوف که در بهترین حالت در پست هافبک دفاعی بازی 

خواهد کرد برای تشخیص بهتر به کمک گزارشگران مسابقات سپاهان بیاید.

مستطیل سبز

تجدید قوای حریف سپاهان در آسیا

 هافبک نیوکاسل در  راه 
شباب الاهلی

باشــگاه شــباب الاهلی امارات قصد دارد، 
هافبــک هجومی تیــم فوتبال نیوکاســل 

انگلیس را به خدمت بگیرد.
به گزارش »مهر«، تیم فوتبال شباب الاهلی 
امارات باید در روز سه شــنبه ۱6 مرداد و در 
اولین بازی پلی آف لیگ نخبگان آسیا رو در 
روی تیم ســپاهان در ورزشگاه نقش جهان 

اصفهان قرار گیرد.
باشــگاه اماراتی که چند روز پیش، ســردار 
آزمــون مهاجم تیم ملی ایــران را به خدمت 
گرفته بود باز هم در حال تقویت خود است و 
این بار مدیران شباب الاهلی به سراغ »میگل 
آلمیرون«، هافبک ۳۰ و پاراگوئه ای باشگاه 

نیوکاسل انگلیس رفته اند.
این در حالی است که سعودی ها نیز پیش 
از این و در بازار زمســتانی برای جذب میگل 
آلمیرون وارد عمل شــده بودند. الشــباب 
عربســتان در تلاش بــود تا انتقــال وینگر 
نیوکاســل را در نقل و انتقالات زمستانی به 
تیم خود نهایی کند. امــا در نهایت بر خلاف 
گزارش ها طرفین به توافق نرسیدند. مدیران 
نیوکاسل در آن زمان مانع از جدایی نام های 
بزرگ ترکیب ادی هاو شــدند امــا به دلیل 
مشکلات مربوط به قوانین مالی لیگ برتر، 
احتمالًا به زودی شاهد جدایی برخی از این 
ستاره ها همچون میگل آلمیرون از نیوکاسل 

خواهیم بود.
شــباب الاهلی در فصل گذشته لیگ امارات 
پس از الوصل در رده دوم قرار گرفت و مدیران 
این باشگاه با خریدهایی که در نقل و انتقالات 
زمستانی تا به این لحظه داشته اند به دنبال 
کســب نتایج بهتر در رقابت هــای داخلی و 
آسیایی هستند و حالا به دنبال آن هستند تا 
با جذب این مهــره هجومی پاراگوئه ای خط 

حمله خود را بیش از پیش تقویت کنند.
لازم به ذکر است که سعید عزت اللهی دیگر 
بازیکن تیم ملی ایران نیز در پســت هافبک 
دفاعی در ترکیب شــباب الاهلــی به میدان 

می رود.

فوتبال جهان

عکس خبر

شهاب ایرانی 
سامورایی شد!

مهاجم ۲8 ســاله ایرانی که در تیم 
آویسپا فوکوئوکا توپ می زند، در این 
فصل جی لیگ ژاپن تــا به اینجای 
کار آمــار قابــل قبــول ۷ گل را ثبت 
کرده است. شــهاب زاهدی اخیراً در 
مراسمی شرکت و لباس سامورایی 

ژاپنی ها را به تن کرد!

کاوه رضایی در دیدار تدارکاتی جنجالی مقابل آنتالیا اســپور طی ۱9 
دقیقه مهارنشدنی نشان داد تا امیدوار به تغییر دادن چیزهای مهمی 
برای خودش و سپاهان باشد. این مهاجم ۳۲ ساله پس از عملکرد 
درخشــان در آخرین بازی پیش فصل طلایی پوشان در ترکیه در 
پستی اینستاگرامی با نوشتن »پیش فصل انجام شد؛ اکنون روی 
پلی آف متمرکز باشید« نشــان داد عزمش را برای درخشش در 
این دیدارها جزم کرده؛ رقابت هایی که از ســه شنبه هفته آینده 
با بازی سپاهان در برابر شباب الاهلی با حضور سردار آزمون در 

ترکیب تیم اماراتی در نقش جهان شروع خواهد شد.
به گزارش »ورزش سه«، معمولًا لژیونرهای فوتبال ایران پس 
از پایان دوره حضور در اروپا با آغوش بــاز در لیگ برتر فوتبال 
ایران پذیرفته می شوند و این اتفاقی بود که برای کاوه رضایی 
هم پس از دوره چند ســاله که در فوتبال بلژیک داشت اتفاق 

افتاد اما در ادامه شرایط بر وفق مراد این مهاجم رقم نخورد.
کاوه رضایی قصد بازگشــت به استقلال را داشــت اما مدیران 
باشگاه در آن مقطع نتوانســتند رضایت بازیکنانی که در لیست 
خروج قرار داشتند را جلب کنند ودرنهایت کاوه مجبور به حضور 
در تراکتور شد؛ مسیری که پس از چند پیچ تند نیز منجر به حضور 
او در اردوی آبی پوشان نشد تا او در پنجره تابستانی لیگ بیست و 

سوم سر از سپاهان دربیاورد.
لیگ بیســت و ســوم برای کاوه رضایی کابوس وار آغاز شد. با 
این حال او در تیمی که مهاجمانی سرشــناس و مدعی داشت 
در هفته های پایانــی نیم فصل اول توانســت دو گل بزند ولی 
تا اوضاع در حال چرخش به ســمت این مهاجم بود ماجرای 
مربوط به اصلاح قــرارداد کاوه و 5 بازیکن دیگر ایجاد شــد 
که با فاش شــدن ارقام قرارداد بازیکنان سپاهان حواشی 
مخصوص به خود را ایجاد کرد. با شروع نیم فصل دوم در 
حالی که بحران به اردوی ســپاهان نفوذ کرده بود و آنها را 
از نفس انداخته بود، کاوه هم به مانند بازیکنان دیگر در 
حاشــیه قرار گرفت ولی باز هم این بازیکن که توانایی 
خود را در فوتبال ایران پیش تر ثابت کرده در هفته های 

پایانی توانست با اعتمادی که به او شــد کمی اعاده حیثت کند و فصل را با 
زدن 5 گل تمام کند.

با پایان فصــل کاوه رضایــی که در هنگام پیوســتن به ســپاهان یکی از 
خریدهای خبرساز بود و ســر و صدای زیادی به پا کرد، دیگر به عنوان یک 
بازیکن شاخص در نظر گرفته نمی شد و هواداران سپاهان هم در ذهن خود 
حفظ این مهاجم را یک برگ برنده نمی پنداشتند. با این حال طی روزهای 
اخیر شرایط در ترکیه به ســود کاوه رضایی در حال رقم خوردن است. او در 
اولین دیدار تدارکاتی ســپاهان با یک ضربه سر تماشایی اولین گل پیش 
فصل را برای تیمش به ثمر رساند و در بازی دوم هم با یک بغل پای دقیق 

و دیدنی گلزنی کرد تا نگاه ها را به سمت خود برگرداند.
اما اوج کار رضایی در اردوی ترکیه در چهارمین مسابقه تدارکاتی اتفاق افتاد 
که طلایی پوشــان در حالی زمین را از بیم مصدومیــت در دقیقه ۲۷ ترک 
کردند که شماره 9 طلایی پوشان مهره درخشان زمین بود. رضایی در دقیقه 
۴ با دخالت به موقع زمینه ساز گل آقایی پور شد، در دقیقه ۱۷ با یک ضربه 
ایستگاهی تماشایی از فاصله ۲5 متری دروازه حریف را باز کرد و گل سوم 
را هم با جاگیری مناسب در محوطه شش قدم با هوشیاری ثبت کرد. این 
عملکرد درخشان رضایی در حالی رقم خورده که شهریار مغانلو مهاجم اول 
سه سال گذشته طلایی پوشان و آقای گل دو فصل گذشته لیگ برتر از اردوی 
سپاهان جدا شــده و همه هواداران اصفهانی در انتظار خرید یک بازیکن 
شاخص و سرشناس هستند. چند ســال پیش داشتن کاوه رضایی برای 
هر تیمی در فوتبال ایران یک موهبت بود، ولی پس از چند ماه سردرگمی 
در تبریز کاوه از دوران اوج فاصله گرفت و حالا شاید نگاه منصفانه ای درباره 
پتانســیل فوق العاده این مهاجم در محوطه جریمه و اطراف آن و توانایی 

بالایی که برای بهره بردن از هر دو پا و ضربات سر دارد، دیده نمی شود! 
در این شــرایط حالا کاوه رضایی که در ۳۲ سالگی در اوج پختگی و تجربه 
قرار دارد، ظهــور کرده و با نمایــش درخشــان در اردوی ترکیه می خواهد 
معادلات خط هجومی سپاهان را برهم بزند. هدف بزرگ کاوه این است که 
خودش جایگزین شهریار به عنوان مهاجم اول طلایی پوشان بشود و در این 
مسیر همانطور که در آخرین پست اینستاگرامی اش نیز به آن اشاره کرده، 

موفقیت در گام اول مقابل شــباب الاهلی است که باید دید با اولین گل 
رسمی شمار9 طلایی پوشان همراه می شود یا خیر.



چهار شنبه  ۱۰ مرداد ۱۴۰۳ / ۲۵ محرم ۱۴۴۶ / ۳۱ جولای ۲۰۲۴ / شماره ۴۱۴۳
مدیرعامل سازمان پایانه های مسافربری شهرداری اصفهان خبرداد 

پایانه کاوه آماده استقبال از زائران اربعین حسینی است
مدیرعامل سازمان پایانه های مسافربری شهرداری اصفهان از آماده سازی پایانه مسافربری کاوه 

این کلان شهر به عنوان میعادگاه سفرهای اربعین حسینی در کلان شهر اصفهان خبرداد.
ابوالفضل توکلی در گفت وگو با »ایمنا« با اشاره به آغاز فعالیت ستاد اربعین در استان اصفهان اظهار 
کرد: پایانه کاوه یکی از پایگاه های اصلی و میعادگاه شروع سفرهای زیارتی عتبات عالیات به ویژه 
کربلای معلی و جابه جایی زائران به ســمت مرزهای مهران، خسروی، چذابه و شلمچه است. وی 
افزود: در سال جاری نیز همچون سال گذشــته برنامه ریزی لازم برای اعزام زائران صورت گرفته و 
پس از اعلام رسمی سفر زائران سفرها از شانزدهم مرداد سال جاری آغاز می شود و تا ابتدای شهریور 

سال جاری ادامه دارد.
توکلی گفت: در حال حاضر زیرســاخت های پایانه های شــهر اصفهان به ویژه در پایانه کاوه و دیگر 
پایانه ها در قالب طرح شبانه روزی و جهادی اربعین نوسازی شــده است تا آماده خدمت رسانی 
به شهروندان برای این ایام باشد. وی ادامه داد: نوسازی زیرســاخت و آماده سازی نمازخانه ها، 
مجموعه های خدماتی بهداشتی و فنی، حمام و سرویس بهداشــتی، پارکینگ پایانه کاوه، هتل، 
اســتراحتگاه رانندگان، مسیر و فضاســازی محوطه، ورود و خروج پایانه و پیش بینی برنامه ویژه 
فرهنگی از جمله اقدامات اولیه پایانه های مسافربری برای بدرقه از زائران پیاده روی اربعین است.

مدیرعامل سازمان پایانه های مسافربری شهرداری اصفهان خاطرنشان کرد: در حال حاضر بزرگ 
ترین دغدغه زائران اصفهانی و رانندگان و شرکت های مسافربری تعیین نرخ سفر زیارتی اربعین از 
مبدأ اصفهان به مرز و برعکس است و تمام تلاش سازمان پایانه های مسافربری شهرداری اصفهان 
نیز رفاه زائران کربلا در کنار مسئولان نظارتی پیشگیری از بازار سیاه فروش بلیت است. توکلی گفت: 
در این راستا مقرر شده اســت اداره کل راهداری و حمل ونقل جاده ای استان اصفهان نرخ مصوب 

فروش بلیت ویژه این ایام را قبل از آغاز سفر اربعین به شرکت های مسافربری ابلاغ کند.
وی افزود: با توجه به همزمان شدن اعزام زائران به کربلا با جریان سایر سفرها به نقاط کشور، در حال 
حاضر توسط مدیریت استان و اداره کل راهداری با شــرکت های مسافربری در پایانه ها مذاکرات 
برای برنامه ریزی و افزایش سرویس روزانه سفرها انجام شده است. مدیرعامل سازمان پایانه های 
مسافربری شهرداری اصفهان همچنین از استفاده ظرفیت بخش خصوصی و صنایع بزرگ صنعتی 
برای در اختیار گذاشــتن اتوبوس های برون شــهری خبر داد و تأکید کرد: طرح موضوع در جلسه 
کمیته حمل ونقل اربعین استان استفاده از ظرفیت خودرو ون ها و اتوبوس های شهری در این ایام 
از سایر شهرداری های شهرستان های همجوار اصفهان برای ســفرهای بین شهری همچون سال 

گذشته پیش بینی شده است.

مدیر منطقه ۱۵ شهرداری اصفهان مطرح کرد

 لزوم حمایت از کسب وکارهای خانگی در راستای تولید و 
رشد اقتصادی

مدیر منطقه ۱۵ شــهرداری اصفهــان در گردهمایی فعالان حوزه مشــاغل خانگــی و خرد ضمن 
تشکر از شورای اســلامی شــهر اصفهان اظهار کرد: حدود پنج ماه پیش نخستین جلسه پیرامون 
کسب وکارهای خانگی در مهمان سرای شهرداری اصفهان تشکیل شد، این موضوع روی کاغذ بود و 

امروز خوشحالم که در حال اجرا است. 
به گزارش »ایمنا«، هوشــنگ نظری پور افزود: امیدواریم با توجه به شــعار ســال و منویات مقام 
معظم رهبری که موضوع تولید و اقتصاد است این جریان گسترش پیدا کند.  وی گفت: با حمایتی 
که اعضای شورای اسلامی شهر و شهردار اصفهان پیرو گسترش کسب وکارهای خانگی در راستای 
تولید و رشد اقتصادی می کنند، امیدواریم این حرکت به منصه ظهور برسد و اثر آن را در زندگی مردم 

و شهروندان ببینیم.

برای کاهش آمار تصادفات جرحی و فوتی موتورسواران در اصفهان صورت گرفت؛

تشکیل کمپین »تجربه ای به قیمت زندگی«

مدیرکل مطالعات و برنامه ریزی معاونت حمل ونقل و ترافیک شهرداری 
اصفهان گفت: کمپینی با شــعار »تجربه ای به قیمت زندگی« از خرداد 
سال جاری با هدف کاهش آمار تصادفات جرحی و فوتی موتورسواران 

در شهر تشکیل شده است و همچنان به کار خود ادامه می دهد. 
محمد پورمیدانی در گفت وگو با »ایمنا« اظهار کرد: کاهش آمار تصادفات 
جرحی و فوتی موتورســواران، یکی از دغدغه هایی اســت که معاونت 
حمل ونقل و ترافیک شهرداری اصفهان از چند سال گذشته تا کنون درگیر 
آن است. وی با بیان اینکه معاونت حمل ونقل شهرداری در چند سال 
اخیر اقدامات متعددی انجام داده است، افزود: همکاری با اداره توسعه 
فرهنگ شهروندی انجام و تعدادی تصاویر در گالری های شهری نصب 
شد، علاوه بر این نمایش های میدانی ســر چهارراه ها و تقاطع ها برای 
موتورسواران اجرا شد، همچنین یک دستگاه اتوبوس به نام »اتوبوس 
ســیار فرهنگ ترافیک« برای پلیس راهور طراحی کردیــم که در این 
اتوبوس، موتورسواران متخلف آموزش داده می شوند و پس از برگزاری 

آزمون، موتورها تحویل افراد داده می شود. 
مدیرکل مطالعات و برنامه ریزی معاونت حمل ونقل و ترافیک شهرداری 
اصفهان با اشــاره به اینکه در این کمپین وارد دبیرستان هایی شدیم که 
برخی دانش آموزان آن به رغم نداشتن گواهینامه و کلاه ایمنی و فراگیری 
آموزش های لازم با موتور جابه جا می شوند، تصریح کرد: با توجه به آمار 
بالا و تخلفاتی که شاهد آن هستیم، نمایشگری تهیه و در جایگاه های 

سوخت، قسمتی که موتورسواران بنزین می زنند، نصب شد. پورمیدانی 
افزود: در این جایگاه ها تصاویر دریافتــی از مرکز کنترل ترافیک که در 
آن موتورسوارانی که اصولًا از چراغ قرمز عبور کردند، کلاه ایمنی نداشتند 
و خلاف جهت حرکت کردند و در اثر سانحه تصادف دچار آسیب شدند، 
نمایش داده می شود تا موتورسواران شاهد عواقب تخلف رانندگی خود 
باشند که امیدواریم این آموزش موجب رعایت هرچه بیشتر قوانین از 

سوی موتورسواران شود. 
وی با بیــان اینکه معاونــت حمل ونقل و ترافیک شــهرداری اصفهان 
کمپینی را با شــعار »تجربه ای به قیمت زندگی« تشــکیل داده است، 
گفت: هدف این کمپین که از خرداد سال جاری با همکاری اداره توسعه 
فرهنگ شــهروندی، پلیس راهور، امور فرهنگی باشگاه فولاد مبارکه 
سپاهان، صندوق بیمه خسارت بدنه و دادگستری آغاز شده، این است 
که بتوانیم آمار تصادفات جرحی و فوتی را کاهش دهیم و موتورسواران 
بدانند که آنها نیز راننده هستند و به عنوان راننده موظف به اجرای قوانین 
هستند.پورمیدانی گفت: امیدوارم با تشــکیل این کمپین و همکاری 
دستگاه های مربوطه بتوانیم در سطح شهر فرهنگ سازی لازم را انجام 
دهیم، موتورسواران آگاه تر شوند و به قوانین احترام بگذارند و آن را اجرا 
کنند. وی افزود: البته اقدامات مربوط به فرهنگســازی در کوتاه مدت 
اثری ندارد و موتورســواران باید به مرور در سطح شهر عواقب تخلفات 

رانندگی خود را مشاهده کنند. 

مدیرعامل سازمان سرمایه گذاری و مشارکت های 
مردمی شهرداری اصفهان گفت: پارکینگ مجتمع 
اداری امیرکبیر در 4 طبقه و بــا ظرفیت ۲۶۰ پارک 

خودرو در پاییز سال جاری به بهره برداری می رسد.
مســعود حیدری در گفت وگو با »ایمنا« با اشاره به 
آخرین پروژه های سازمان سرمایه گذاری شهرداری 
اصفهان اظهار کرد: این ســازمان در هفته پیش رو 
اعلام سه فراخوان ســرمایه گذاری و مشارکت در 
حوزه ساخت مسکن در منطقه ۸ را داشته است. وی 

افزود: دو فراخوان نیز از سوی این سازمان در فرایند 
انتشار قرار گرفته که در حوزه مشارکت مدنی است و 
یکی از آنها مربوط به احداث پردیس ورزشی غرب 
اصفهان واقع در منطقه ۲ شــهرداری این کلان شهر 
می شــود. مدیرعامل ســازمان ســرمایه گذاری و 
مشارکت های مردمی شــهرداری اصفهان تصریح 
کرد: با اجرای این پروژه شاهد تحول مهمی به لحاظ 
ارتقای ســرانه تفریحی، ورزشی و نشاط اجتماعی 
در این منطقه خواهیــم بود. حیدری با اشــاره به 
احداث مجموعه مســکونی در منطقه ۶ شهرداری 
اصفهان گفت: شهروندان می توانند با مشارکت در 
این پروژه ها، سازمان ســرمایه گذاری شهرداری را 
در این امر خطیر همراهی کنند، همچنین اطلاعات 
و جزئیات مربوط به این پروژه ها را از طریق مراجعه 

به درگاه سازمان دریافت کنند. وی با بیان اینکه سه 
مورد از فراخوان های سازمان نیز در حوزه ساختمان 
و مسکن بوده اســت، گفت: در خیابان ۲۲ بهمن و 
مجتمع اداری امیرکبیر پروژه ای مشــارکتی شامل 
چهار طبقه پارکینگ در زیرزمیــن با ظرفیت حدود 
۲۶۰ پارک خودرو به صورت همزمــان و حدود ۱۱۰۰ 
خودرو به صورت گردشی در یک شیفت کاری روزانه 

فعالیت خواهد کرد.
مدیرعامل سازمان سرمایه گذاری و مشارکت های 
مردمی شــهرداری اصفهان افزود: ایــن پروژه در 
زمینی به مســاحت ۲۰۰۰ مترمربع بــا زیربنای ۱4 
هزار و ۵۰۰ مترمربع با مشــارکت بخش خصوصی 
رو به اتمام اســت و در فصل پاییز سال جاری مورد 

استفاده تمام شهروندان قرار می گیرد.

پارکینگ مجموعه امیرکبیر اصفهان در پاییز به بهره برداری می رسد

مدیر منطقه ۳ شهرداری اصفهان خبر داد

بهره برداری از مخزن آب ۲۰۰ متر مکعبی پارک مشتاق
مدیر منطقه ۳ شهرداری اصفهان از پایان ســاخت مخزن آب ۲۰۰ متر مکعبی آب در پارک مشتاق 
خبرداد. روح ا... ابوطالبی در گفت وگــو با »ایمنا« اظهار کرد: هدف از احداث ســاخت مخازن آب 
جلوگیری از هدر رفت آب چاه هــا، ذخیره و تأمین آب برای آبیاری فضای ســبز و کاهش مصرف 
انرژی در شبکه آب رسانی است. وی افزود: ساخت مخزن آب موجب می شود، آب چاه ها به صورت 
یکجا جمع آوری و به مخزن ذخیره منتقل شود و در نهایت پمپاژ آب در شبکه آب رسانی و آبیاری به 
سهولت انجام شود. مدیر منطقه ۳ شهرداری اصفهان تأکید کرد: بر همین اساس در حاشیه رودخانه 
زاینده رود ســمت پارک مشــتاق نیاز به یک مخزن آب داشــت که پس از طراحی ساخت مخزن 
۲۰۰مترمکعبی آب انجام شد. ابوطالبی گفت: این مخزن علاوه بر اقدامات فوق به منظور تقویت فشار 
آب احداث شده است که آبرسانی را در طول مسیر با چندین برابر فشار معمول ادامه و از چاه های 
موجود تأمین می کند. وی افزود: این مخزن برای پارک حاشیه زاینده رود حدفاصل خیابان آیت ا... 
ابوالحسن اصفهانی تا میدان بزرگمهر پیش بینی و ساخته شــده است. مدیر منطقه ۳ شهرداری 
اصفهان با اشاره به اینکه برآورد هزینه اولیه ساخت این مخزن مبلغی حدود ۵ میلیارد و ۵۰۰ میلیون 
تومان در نظر گرفته شده بود، گفت: پیش بینی می شــود با توجه به تغییر طرح ساخت این مخزن 
مبلغ ۶ میلیارد تومان هزینه نهایی آن شود. ابوطالبی گفت: ساخت این مخزن با ۱۵۰ متر لوله گذاری 
پلی اتیلن از رودخانه به سمت مخزن و دو ایستگاه پمپاژ و یک ایستگاه موتور خانه انجام شده است.

مدیر منطقه ۳ شهرداری اصفهان با اشاره به اینکه عملیات اجرایی این پروژه به اتمام رسیده است، 
افزود: در حال حاضر پیمانکار باید تجهیز کارگاه را جمع آوری و روکش آســفالت آن را انجام دهد. 
وی از احداث یک مخزن آب دیگر در پارک شهید رجایی خبر داد و گفت: این طرح در حال حاضر در 
حال مطالعه و جانمایی است که به محض مشخص شــدن جزئیات آن تحویل پیمانکار می شود. 
ابوطالبی گفت: سال گذشــته نیز یک مخزن ۵۰۰ متر مکعبی در محل چشمه مدرس احداث شد. 
وی ادامه داد: ساخت مخازن بتنی یکی از موضوعاتی اســت که می تواند مشکل تأمین آب برای 
آبیاری را حل کند، بنابراین با بهره برداری از این مخازن، سیســتم آبیاری فضای سبز شهر اصلاح و 

در آن صرفه جویی می شود.

رئیس گروه مطالعات معاونت حمل ونقل و ترافیک شهرداری اصفهان:

اعمال قانون، راه حل اصلی مقابله با پارک دوبل است
رئیس گروه مطالعات معاونت حمل ونقل و ترافیک شهرداری اصفهان گفت: در بعضی معابر با وجود 
فضای پارک حاشــیه ای در طول خیابان و پارکینگ عمومی، شاهد پارک های دوبل خودروها کنار 
خیابان هستیم که اعمال قانون، راه حل اصلی مقابله با این معضل است و متخلفان باید جریمه ای 
را پرداخت کنند. مریم لطیفی در گفت وگو با »ایمنا« اظهار کرد: هزینه های بسیاری در راستای تردد 
بهتر شهروندان در آزادسازی و احداث معابر شده و به طور مثال یک معبر با سه خط عبور ایجاد شده 
است، اما در عمل یک یا دو خط عبور قابل استفاده بوده و دیگر خطوط صرف پارک دوبل خودروی 
تعدادی از شهروندان ناآگاه شده است. وی با بیان اینکه بعضی پارک های دوبل خودروها در سطح 
شهر به دلیل نبود آگاهی شــهروندان از پیامدهای آن رخ می دهد، افزود: با پارک دوبل خودروها، 
تعداد خطوط عبور و ظرفیت معبر کاهش پیدا می کند و عملکرد معابر دچار اختلال می شود. لطیفی 
گفت: پارک دوبل یکی از معضلات مدیریت ترافیک شــهری بوده که تعداد بسیاری از معابر مهم 
سطح شهر را درگیر کرده اســت. وی افزود: افزایش تعداد پارک دوبل خودرو، این معضل را عادی 
کرده و به عنوان یک رفتار ترافیکی قابل انجام و بدون هزینه در ذهن شهروندان نهادینه شده است، از 
این رو علاوه بر فرهنگ سازی، نیازمند اعمال قانون است. رئیس گروه مطالعات معاونت حمل ونقل 
و ترافیک شهرداری اصفهان با بیان اینکه پارک دوبل خودرو هزینه های دیگری از جمله تأخیر بیشتر 
را به شهروندان تحمیل می کند، گفت: حتی پارک دوبل یک خودرو هم موجب از دست دادن یک 

خط عبور از خیابان می شود که پس زدگی های ترافیکی و تأخیر را برای شهروندان به همراه دارد.

با مسئولان

خبر روزاخبار

 بهره برداری از پروژه 
مجموعه ورزشی باغ فدک با 

۳ میلیاردتومان اعتبار
مدیر منطقه ۷ شــهرداری اصفهان اظهار کرد: 
یکی از مطالبات همیشگی اهالی محله فدک، 
فراهم سازی فضاهای استاندارد ورزشی بوده، 
در این راســتا پروژه مجموعه ورزشی و زمین 
چمن مصنوعی باغ فدک با مشارکت بخش 
خصوصی طراحــی و به بهره برداری رســید.  
مهدی سلطان آقایی در گفت وگو با »ایمنا« با 
اشاره به مشــخصات این پروژه افزود: برای 
این پروژه حدود سه میلیارد تومان هزینه شده 
است، همچنین مساحت این مجموعه حدود 
۳۰۰۰ متر مربع بوده و ســه زمین فوتبال، یک 
زمین والیبال و بســکتبال و زمین بدمینتون 
در این مجموعــه قــرار دارد. وی تأکید کرد: 
زمین های چمن مصنوعی فوتبال شــامل دو 
زمین 4۰ در ۲۰ متر و یک زمین ۳4 در ۱۷ متر 
است، همچنین جنس کف زمین بدمینتون، 
والیبــال و بســکتبال از کف پــوش گرانولی 
است. سلطان آقایی گفت: هدف از اجرای این 
پروژه ها، دسترسی آسان شهروندان در محلات 
به اماکن مناسب ورزشــی و تشویق جوانان 
و نوجوانان به ورزش اســت. مدیر منطقه ۷ 
شهرداری اصفهان کم تحرکی در نسل جوان را 
خطری برای سلامت جامعه دانست و افزود: 
شــهروندان از زمین های ورزشی بوستان ها 
استقبال خوبی داشتند و این فضاهای ورزشی 
در افزایش شادی و نشاط شهروندان به ویژه 
جوانان و نوجوانان تأثیر بسزایی دارد، بنابراین 
لازم است رفع کمبودهای این حوزه مورد توجه 
مدیریت شهری قرار گیرد. ســلطان آقایی با 
اشاره به استقبال خوب مدارس فوتبال از این 
زمین گفت: تاکنون مدارس فوتبال با حضور 
4۰۰ بازیکن از این مجموعه استفاده کرده اند، 
همچنین این مجموعه مورد اســتقبال عموم 
شهروندان قرار گرفته اســت. وی افزود: این 
نخستین طرح ورزشی مشارکتی منطقه است 
که در سه ماه گذشــته به مرحله بهره برداری 
رسیده و دو طرح ورزشی مشارکتی دیگر نیز در 
دست بررسی و طراحی اولیه است که خبرهای 

خوب آنها به زودی اطلاع رسانی خواهد شد.

مدیر منطقه ۶ شهرداری اصفهان گفت: این منطقه در جایگاه دوم مصرف برق بین مناطق شهرداری اصفهان قرار گرفته است.
علی باقری در گفت وگو با »ایمنا« اظهار کرد: منطقه ۶ از لحاظ حجم تأسیسات و سیستم های روشنایی و نورپردازی رتبه نخست را دارد، از این رو با توجه به مصرف 
زیاد انرژی در این منطقه اقدامات بسیاری در راستای صرفه جویی در مصرف انرژی طی چند سال اخیر در این منطقه انجام شده است. وی افزود: این اقدامات شامل 

نصب پنل های خورشیدی، استفاده از دیزل ژنراتور، استفاده از تجهیزات روشنایی کم مصرف و مدیریت مصرف انرژی در ساعات پیک بار می شود.
مدیر منطقه ۶ شهرداری اصفهان گفت: بزرگ ترین نیروگاه پنل های خورشــیدی به میزان ۱۰۰ کیلووات در پروژه مرکز همایش ها وجود دارد، همچنین این نهضت 
ادامه داشته و در حال حاضر پنل خورشیدی ۱۰۰ کیلوواتی در پایانه صفه نصب شده است که در مرحله بهره بردار قرار دارد. وی خاطرنشان کرد: پنل های خورشیدی در 
فرهنگسرای خانه ریاضیات و خانه نجوم نصب شده و به شبکه اداره برق متصل است، همچنین این موضوع اهمیت زیادی در راستای صرفه جویی در مصرف برق دارد. 

منطقه ۶ در جایگاه دوم مدیریت مصرف برق بین مناطق شهرداری اصفهان 

اهدای خون 
بسیجیان شهرداری 

اصفهان
به مناسبت ایام شهادت سرور 
و سالار شهیدان و روز اهدای 
خون بســیجیان شــهرداری 
اصفهان صبح روز سه شــنبه 
نهم مرداد همزمان با روز  ملی 
اهدای خون با حضور در مرکز 
اهدای خون اصفهــان، خون 

اهدا کردند.

عکس خبر

عکس: ایمنا

 کاهش ۳ مگاواتی مصرف برق
در شهرداری اصفهان

معاون محیط زیست و خدمات شهری شهردار اصفهان 
گفت: در مدیریت شــهری همزمان بــا فرایند ایجاد 
تولید انرژی های تجدیدپذیر، در حال کاهش مصرف 
برق هستیم و در این راســتا توانسته ایم برق مصرفی 
شــهرداری این کلان شــهر را حدود ۲/۵ تا ۳ مگاوات 
کاهش دهیم. مهدی بقایی در گفت وگو با »ایمنا« اظهار 
کرد: رویداد دستیابی به تولید ۱۰ درصد از برق مصرفی 
شــهرداری اصفهان توســط انرژی های تجدیدپذیر و 
خورشیدی، هفته گذشته رقم خورد. وی افزود: در سال 
۱4۰۱ برنامه ۱۰ ســاله ای را برای دستیابی به تولید ۱۰۰ 
درصد برق مصرفی شهرداری از انرژی های تجدیدپذیر 
تدوین کردیم. معاون محیط زیست و خدمات شهری 
شهردار اصفهان تأکید کرد: از ســال ۱۳۸۵ شهرداری 
این کلان شــهر به حوزه تولید برق توســط انرژی های 
تجدیدپذیر ورود پیدا کرد و گفت وگویی درباره مباحث 
انرژی های تجدیدپذیر شــکل گرفــت. بقایی گفت: 
شهرداری این کلان شهر تا ســال ۱4۰۰ موفق به تولید 
حدود ۶۰۰ کیلووات انرژی خورشــیدی شده و از سال 
۱4۰۰ برنامــه ۱۰ ســاله ای را آغاز کرده کــه طبق آن تا 
پایان سال گذشته باید به تولید ۱۰ درصد برق مصرفی 
شــهرداری دســت پیدا می کرد و این مهم نیز حاصل 
شد. وی ادامه داد: هفته گذشته با مانور سنجش بهینه 
مصرف تمام ســازمان ها و مناطق شهرداری اصفهان 
توانستیم این رویداد را جشن بگیریم و نهایی شدن آن 
را اعلام کنیم. معاون محیط زیست و خدمات شهری 
شهردار اصفهان خاطرنشان کرد: طبق برنامه ۱۰ ساله تا 
پایان سال جاری باید به تولید ۲۰ درصد برق مصرفی 
از طریق انرژی های تجدیدپذیر دست پیدا کنیم. بقایی 
گفت: برق شهرداری صرف مواردی از جمله پارک ها، 
ساختمان های شهرداری، موتورخانه ها، نورپردازی ها 
 و سایر موارد می شــود. وی تأکید کرد: در حال حاضر 
۱۰ درصد این انرژی تأمین می شود و امیدواریم در سال 
جاری طبق برنامه راهبردی ۱۰ ساله به این مهم دست 
پیدا کنیم و تا ســال ۱4۱۰ بتوانیم تمــام برق مصرفی 

شهرداری را از انرژی های تجدیدپذیر تأمین کنیم.
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»کمبود شدید نیروی انسانی متخصص در اداره کل  مرضیه غفاریان
انتقال خون استان اصفهان«، »صدرنشینی اداره 
کل انتقال خون اســتان اصفهان در تولید فرآورده گلبول قرمز اشــعه دیده در 
کشور«، »لاک پشــتی بودن روند اهدای خون توسط بانوان« و »عدم دریافت 
یک واحد خون در سال گذشته از استان های دیگر« نکاتی بود که مدیرکل انتقال 
خون استان اصفهان در نشستی خبری با اهالی رسانه این استان تأکید ویژه ای 

بر آنها داشت.
مدیرکل انتقال خون اســتان اصفهان در این نشســت خبری که به مناســبت 
گرامیداشت پنجاهمین ســالروز تأسیس ســازمان انتقال خون در ایران ظهر 
دوشنبه 8 مرداد ماه در سالن همایش های مجتمع فرهنگی مطبوعاتی استان 
برگزار شد با اشاره به اینکه 9 مرداد ماه روز ملی اهدای خون در ایران است، گفت: 
همانطور که آب برای همه موجودات مایه حیات است، خون هم مایه حیات برای 
انسان است و ادامه حیات انسان وابســته به این مایه حیاتی است و تاکنون با 
همه پیشرفت هایی که انسان در علوم مختلف داشته هنوز نتوانسته جایگزینی 

برای خون کشف کند. 
کیان دهراب پور با تأکید بر اینکه دانشــمندان در گذر زمان با کشــف داروهای 
مختلف توانسته اند تا حدود زیادی در درمان بیماری های مختلف به موفقیت 
برسند اما هنوز دارویی جایگزین خون کشف نشده است، خاطرنشان کرد: بدون 
شک در اینکه با وجود ظرفیت هایی که خداوند در کشف علوم مختلف در اختیار 
انسان قرارداده هنوز انسان نتوانسته خون مصنوعی تولید کند و این خون فقط 
از طریق انتقال از انســان های دیگر برای نیازمندان تأمین می شــود حکمتی 
نهفته که اهمیت طب انتقال و اهدای خون و تأســیس دستگاهی تحت عنوان 
سازمان انتقال خون در کشورمان را کاملًا هویدا می سازد. وی با بیان اینکه وظیفه 
»تأمین، تهیه و توزیع فرآورده های خونی« در سطح کشور با سازمان انتقال خون 
ایران و در ســطح اســتان ها با ادارات کل انتقال خون است، توضیح داد: خون 
توسط اهداکنندگان »تأمین« می شود و با فرآوری که روی خون اهداشده در 
پایگاه های انتقال خون صورت می پذیرد، فرآورده های خونی مورد نیاز »تهیه« 

و سپس بین مراکز درمانی »توزیع« می شود. 
مدیرکل انتقال خون اســتان اصفهان با اشــاره به اینکه در ســطح این استان 
به غیر از پایگاه انتقال خون مشــتاق اصفهان، 11 مرکــز انتقال خون وجود دارد 
)5 پایگاه انتقال خون و 6 مرکز اهدای خون( اظهار کــرد: از این تعداد 2 مرکز 
اهدای خون به نام های مرکز اهدای خون خواجو )که بزرگ ترین مرکز اهدای 
خون استان است و از سال 1343 تأسیس شــده( و مرکز اهدای خون شهید 
حججی در سطح شهرستان اصفهان قرار دارند که در این مراکز فقط خونگیری از 
اهداکنندگان صورت می پذیرد و سپس این خون اهداشده برای فرآورده گیری 
به پایگاه انتقال خون مشتاق منتقل می شود. وی با اشاره به اینکه 5 شهرستان 
نجف آباد، شهرضا، کاشان، خوانسار و گلپایگان در سطح استان اصفهان مجهز 
به پایگاه انتقال خون هستند، عنوان کرد: در این پایگاه ها علاوه بر خونگیری از 
اهداکنندگان، فرآوری روی خون اهدا شده نیز صورت می پذیرد؛ ولی در مراکز 
اهدای خون شهرستان های خمینی شهر، زرین شهر، شاهین شهر و نایین فقط 
از اهداکنندگان، خون گرفته می شود و خون های اهدا شده در این مراکز برای 

فرآورده گیری به پایگاه انتقال خون مشتاق اصفهان منتقل می شوند که جامع 
ترین پایگاه فرآوری خون در استان است.

دهراب پور با اشــاره به اینکه روزانه تأمین خون مورد نیــاز 63 مرکز درمانی در 
اســتان اصفهان برعهده اداره کل انتقال خون این اســتان اســت، عنوان کرد: 
اهمیت اهدای خون در آن است که هیچ جراحی در هیچ مرکز درمانی دست به 
تیغ جراحی نمی برد مگر اینکه اول از وجود فرآورده خونی کافی برای بیمارش 
در بانک خون آن بیمارســتان اطمینان پیدا کند و تنها نهادی که باید خون مورد 
نیاز این مراکز درمانی در استان اصفهان را تهیه کند، اداره کل انتقال خون استان 
است و این کار تعطیل بردار نیست و سرما و گرما هم نمی شناسد. وی در ادامه 
با اشاره به اینکه بعضی از بیماران تعریف شده اند؛ یعنی در زمان خاصی نیاز به 
دریافت خون دارند، اضافه کرد: در استان اصفهان 1203 نفر به بیماری تالاسمی 
ماژور مبتلا هستند که 865 نفر از این بیماران هر دو هفته، دو واحد گلبول قرمز 
فشرده دریافت می کنند. همچنین گاهی اوقات تهیه فرآورده های خونی مورد 
نیاز بیش از 1100 بیمار هموفیلی استان اصفهان بر عهده اداره کل انتقال خون این 
استان است.  مدیرکل انتقال خون استان اصفهان اظهار کرد: فرآورده گلبول قرمز 
فشرده بیشــترین مصرف را دربین فرآورده های خونی در استان اصفهان دارد 
و بعد از آن هم فرآورده خونی پلاکت و فرآورده خونی پلاســما در رده های دوم 
و سوم مصرف در استان قرار دارند، که هر کدام از این فرآورده ها زمان و دمای 

خاصی برای نگهداری دارند.
دهراب پور با تأکید بر اینکه مراکز درمانی اســتان اصفهــان هر روز به خون نیاز 
دارند، گفت: با این حال متأسفانه زیرساخت اداره انتقال خون استان اصفهان 
متناسب با نیازهای مراکز درمانی این استان نیست. مدیرکل انتقال خون استان 
اصفهان با بیان اینکــه مهمترین و بزرگ ترین چالش این اداره کمبود شــدید 
نیروی انسانی متخصص در کل شهرستان های اســتان و عدم تناسب تعداد 

آنها با عملکرد اداره کل انتقال خون است، خاطر نشان کرد: ما در این اداره قریب 
به 180 نفر نیرو داریم در حالی که حداقل تا پایان سال نیاز به استخدام رسمی 
50 نیروی انسانی متخصص دیگر داریم تا حداقل به استاندارد مورد نیاز در این 
زمینه برسیم. وی افزود: خروجی کار ما در اداره کل انتقال خون استان اصفهان 
در حال حاضر تفاوت فاحشی با تعداد نیروهای ما در این اداره دارد و حتی برخی 

از نیروی های ما مستهلک شده اند.
دهراب پور با بیان اینکه مهمترین معضــل در مرکز اهدای خون خواجو معطلی 
دو سه ساعته اهداکنندگان خون در این مرکز اســت گفت: با وجود اینکه ما از 
اهداکنندگان خون انتظار داریم علاوه بر اهدای خون، وقت خود را نیز اهدا کنند، 
ما نیز موظفیم با تأمین نیروی انســانی متخصص این مشکل را هم رفع کنیم، 
که به شــدت پیگیر آن هستیم تا از ســازمان انتقال خون ایران برای استخدام 
نیروی انسانی متخصص مورد نیاز در اداره کل انتقال خون استان مجوز بگیریم. 
مدیرکل انتقال خون استان اصفهان با اشاره به اینکه چالش دوم این اداره کمبود 
فضای فیزیکی است، خاطرنشــان کرد: به برکت حضور خیرین این مشکل در 
استان اصفهان قابل حل اســت و اینکه ما تاکنون موفق به توسعه مراکز اهدای 
خون در این استان نشده ایم به دلیل معضل کمبود نیروی انسانی مورد نیاز این 
مراکز بوده است. وی افزود: انجمن خیریه ترویج فرهنگ اهدای خون سالم در 
استان اصفهان با مذاکره با شهرداری اصفهان دو زمین برای احداث مرکز اهدای 
خون جدید در شهرداری های مناطق 11 و 13 در اختیار گرفته اند که ان انشاء ا... 
در هفته آینده کلنگ این مراکز زمین زده می شود تا با احداث این مرکزها در شهر 
اصفهان از مرکز اهدای خون خواجو تمرکززدایی شود. دهراب پور تأکید کرد: اگر 

کمبود نیروی انسانی حل نشود در این مراکز هم با مشکل مواجه می شویم.
مدیرکل انتقال خون اســتان اصفهان با اشاره به اینکه ســومین چالش ما که 
زمانی اولین چالش این اداره بود بحث کمبود اعتبارات هزینه ای است، اذعان 

کرد: در سال 1403 بیشترین رشد اعتبارات هزینه ای استان به اداره کل انتقال 
خون اختصاص یافت چرا که بحث جان مردم در میان است و از هر سه نفر یک 
نفر تا پایان عمرش به فرآورده خونی نیاز پیدا می کند و این اداره باید جوابگوی 
63 مرکز درمانی استان در این باره باشد. دهراب پور افزود: در سال گذشته 185 
هزار و 230 نفر به مراکز اهدای خون در اســتان اصفهان مراجعه کردند که از این 
تعداد 147 هزار و 442 نفر موفق به اهدا خون شدند. وی به بیان آماری از تولید 
فرآورده های خونی متعدد از خون های اهدایی در سال 1402 پرداخت و گفت: 
در اداره کل انتقال خون اســتان اصفهان در سال گذشــته 101 هزار و 189 واحد 
فرآورده گلبول قرمز کم لوکوســیت، 42 هزار و 974 واحد فرآورده گلبول قرمز 
متراکم، 1184 واحد فرآورده گلبول قرمز شسته شــده، 129 هزار و 463 واحد 
فرآورده پلاســمای تازه منجمد )FFP(، 10 هــزار و 536 واحد فرآورده پلاکت 
اشعه دیده، 2322 واحد خون کامل، 15 هزارو 279 واحد کرایو و... از خون های 
اهدا شده تهیه و تولید شــد. دهراب پور اظهار کرد: اداره کل انتقال خون استان 
اصفهان با تولید 2664 واحد فرآورده گلبول قرمز اشعه دیده در صدر کشور در این 
مورد قراردارد. وی با اشاره به اینکه در ســال 1402 نسبت به 1401 در خونگیری 
7/4 درصد رشد داشــته ایم، گفت: در این مدت 55/82 درصد از اهداکنندگان 
خون اهدا کننده مستمر)در طول یکســال(،14/99 درصد اهداکننده بار اولی و 
29/01 درصد هم اهداکنندگان باسابقه بوده اند)افرادی که بیش از یکسال سابقه 

اهدای خون دارند(.
مدیرکل انتقال خون اســتان اصفهان افزود: شــاخص اهدای خون بانوان در 
استان اصفهان، همچنان لاک پشتی پیش می رود به گونه ای که در سال گذشته 
3/51 درصد از اهداکنندگان خون در استان اصفهان بانوان بوده اند که این آمار 
از میانگین کشوری که 4/6 درصد بوده، کمتر است. دهراب پور با اشاره به اینکه 
بیشترین رده سنی اهداکنندگان خون در اســتان اصفهان رنج سنی 36 تا 40 
سال با اختصاص دادن 19/47 درصد از اهدای خون اســتان به خود بوده اند، 
اذعان کرد: متأسفانه از سال 86 تاکنون اهدای خون توسط جوانان در رده سنی 
21 تا 25 سال روند نزولی داشته به گونه ای که این گروه در  سال 87 بیشترین 
اهدای خون در استان را با 18/01 درصد به خود اختصاص داده بودند اما در سال 
1402 میانگین اهدای خون آنها به 5/53 درصد رســید. وی با بیان اینکه در 4 
ماهه اول سال جاری 66 هزار و 54 نفر برای اهدای خون به مراکز اهدای خون 
اســتان اصفهان مراجعه کردند، گفت: در این بین 53 هزارو 413 نفر موفق به 
اهدای خون شدند که نسبت به مدت مشابه سال قبل 10/71 درصد رشد داشته 
ایم. مدیرکل انتقال خون اســتان اصفهان همچنین با اشــاره به اینکه در سال 
گذشته نزدیک به 800 خونگیری به ازای هر پرســنل در این اداره صورت گرفته 
است، تأکید کرد: بعد از استان تهران که پایتخت ایران است و حسابش از سایر 
استان ها جداست، بیشترین خونگیری نسبت به پرسنل در اداره کل انتقال خون 
استان اصفهان صورت گرفته است. دهراب پور با تأکید بر اینکه استان اصفهان در 
سال گذشته یک واحد خون از استان های دیگر نگرفته است، خاطرنشان کرد: 
این موضوع به برکت حضور مردم محقق شده است. من بارها گفته ام سرمایه 
اصلی اداره کل انتقال خون مردم هستند و مصداق بارز مردمی سازی دولت در 

اداره انتقال خون صورت می گیرد. 

مسئول سازمان بسیج سازندگی  مرضیه غفاریان
استان اصفهان در نشست خبری 

که به مناسبت هفته بسیج سازندگی در سالن 
همایش های مجتمع فرهنگی مطبوعاتی اصفهان برگزار شد 
ضمن تسلیت به مناسبت ایام حزن و اندوه محرم الحرام با 
اشاره به توصیه های رهبر معظم انقلاب در مراسم تنفیذ حکم 
ریاست جمهوری به رئیس جمهور جدید که انجام کار جهادی 
هم از جمله آنها بود، گفت: این ظرفیتی است که ما می توانیم 
ایجاد کنیم و از رئیس جمهور محترم هم درخواست می کنیم 
تا ان شاء ا... مثل شهید جمهور، شــهید رئیسی با حضور در 

صحنه ها کار جهادی هم انجام دهند. 
سرهنگ حســن عجمی اظهار کرد: اگر کار جهادی در ارکان 
نظام ایجاد شــود قطعاً عنصار دولت در سازمان ها و افرادی 
که در زیرمجموعه های نظام فعالیت مــی کنند هم این کار 
را دنبال خواهند کرد. وی با اشــاره به اینکه بسیج سازندگی 
چهار مأموریــت محرومیت زدایی، خدمت رســانی، اقتصاد 
مقاومتی و حرکت های جهادی را دنبال می کند، عنوان کرد: 
در مأموریــت محرومیت زدایی با کمک گــروه های جهادی 
و به طور خاص بسیج ســازندگی در سه شهرســتان نایین، 

فریدونشهر و سمیرم اقداماتی برای تأمین آب شرب انجام 
شــده که قرار اولیه ما تأمین آب شــرب برای 60 روستا بوده 
اما اکنون به 100 روســتا افزایش یافته است. وی افزود: در 
شهرســتان نایین عملیات آبرسانی به 40 روســتا به اتمام 
رسیده و با اینکه در برنامه پیش بینی شده بود که این پروژه 
در دهه فجر افتتاح شود ان شــاءا... 18 مرداد شاهد افتتاح 
پروژه آبرســانی به روســتاهای نایین خواهیم بود. مسئول 
سازمان بسیج ســازندگی اســتان اصفهان با بیان اینکه در 
گذشــته آبرســانی که دراین مناطق انجام می شده از طریق 
چاه یا چشــمه بوده و با توجه به خشکسالی های اخیر ما به 
آبرسانی پایدار به این روستاها روی آورده ایم تا خشکسالی 
ها روی آب این مناطق اثرگذاری کمتری داشــته باشد. وی 
افزود: در شهرستان های فریدونشــهر و سمیرم به یکسری 
مشــکلات مانندکمبود بودجه و معارضــات مردمی برخورد 
کردیم که با رفع این موضوعات امید داریم بتوانیم آبرســانی 
به 60 روستا در این دو شهرستان را هم به زودی به سرانجام 

برسانیم.
ســرهنگ عجمی با اشــاره به اینکه بســیج ســازندگی در 
مأموریت خدمت رسانی خود اموری مثل ازدواج آسان و تهیه 

جهیزیه برای زوج هایی که بضاعت مالی مناسب ندارند را با 
مشــارکت خیرین و گروه های جهادی دنبال می کند، گفت: 
در همین زمینه شب عید 330 جهیزیه تأمین و به زوج های 
بی بضاعت اهدا شد که برنامه ریزی شــده تا ظرف یک ماه 
آینده 100 جهیزیه دیگر نیز تهیه شــود. وی با اشــاره به اینکه 
در امر خدمت رســانی کمک به آزادســازی زندانیان جرائم 
غیرعمد با محوریت بســیج حقوقدانان در ســپاه نیز دنبال 
می شود، خاطرنشــان کرد: در دهه مقاومت، آزادسازی 60 
زندانی صورت گرفــت و بعد از آن هم با تشــکیل پویش نذر 
رهایی بحث آزادســازی زندانیان جرائم غیرعمد در اســتان 
دنبال شده است. مسئول سازمان بســیج سازندگی استان 
اصفهان با اشاره به تهیه بســته های معیشتی از دوران کرونا 
به بعد در رزمایش کمک مؤمنانه با محوریت ســپاه گفت: در 
سه ماهه اخیر 30 هزار بسته معیشــتی تقدیم به نیازمندان 

استان شده است. 
سرهنگ عجمی با اشــاره به مأموریت های بسیج سازندگی 
در محور اقتصاد مقاومتی اظهار کــرد: با پیگیری های انجام 
شده در ســال گذشــته 300میلیارد وام اقتصاد مقاومتی به 
مردم اعطا شد که موجبات اشــتغال به کار 1600 نفر را فراهم 

کرد. وی با بیــان اینکه محور این وام هــا خویش فرمایی و 
کارفرمایی بود، توضیح داد: سقف وام های خویش فرمایی 
تا 150 میلیون تومان بود که بیشتر به صنایع تبدیلی در استان 
اصفهان تعلق می گرفت و همچنین در سال گذشته در سطح 
اســتان تا ســقف 4 میلیارد تومان وام به امر اقتصاد دانش 
بینان و شرکت های دانش بنیان تعلق داده شد تا به اشتغال 

دانش بنیان در استان کمک شده باشد.
مسئول سازمان بسیج ســازندگی استان اصفهان با اشاره به 
اینکه مأموریت نصب پنل های خورشیدی نیز که از سال 1401 
به بسیج سازندگی واگذار شــد با همکاری نواحی مقاومت 
بسیج و شــرکت توزیع برق اســتان و شهرســتان اصفهان 
انجام شد، گفت: در دو سال 1401 و 1402 توانستیم 1100 پنل 
خورشــیدی را نصب و با تولید5/5 مگاوات برق در اســتان 
به دولت در این زمینه کمک کنیم. ســرهنگ عجمی با بیان 
اینکه استان اصفهان محور اول تولید برق به وسیله پنل های 
خورشیدی درمجموعه بسیج بوده اســت، خاطرنشان کرد: 
این اتفاق با حمایت های ســردار فدا، فرمانده سپاه صاحب 
الزمان)عج( اســتان اصفهان و شــرکت توزیع برق استان و 
همچنین حمایت بچــه های جهادی که در اســتان اصفهان 

نصب کننده پنل های خورشیدی بودند، روی داد. وی تأکید 
کرد: ما توانســته ایم به 10 اســتان دیگر مانند قم، سیستان 
بلوچســتان،کرمان و... در زمینه نصب پنل های خورشیدی 
کمک کنیم که محور نصب پنل های خورشیدی در این استان 

ها پیمانکاران استان اصفهان هستند.
مسئول ســازمان بسیج ســازندگی اســتان اصفهان عنوان 
کرد: درنظر داریم ان شاءا...به مناسبت رزمایش جهادگران 
فاطمی 4 با تفاهنامه ای با شرکت توزیع برق استان اصفهان 
و فرماندهی سپاه صاحب الزمان)عج( استان در سال جاری 
هم 1000 پنل خورشیدی دیگر در سطح اســتان نصب کنیم. 
ســرهنگ عجمی اظهار کرد: از ســال 1401 تا کنون رزمایش 
های جهادگران فاطمی یک، 2 و 3  اجرا شده و امسال هم ان 
شاءا... رزمایش های جهادگران فاطمی 4 اجرا خواهد شد. 
وی با اشاره به برگزاری کنگره 24 هزار شهید در سطح استان 
اصفهان، گفت: د راین استان بیش از 600 شهید سنگرساز بی 
سنگر داریم و در سطح استان 5 شهید جهادی هم داریم که 
در 14 ناحیه در سطح استان یادواره شــهدای جهادگر برگزار 
شده و ان شــاءا... در رزمایش جهادگران فاطمی 4 هم 18 

یادواره باقیمانده نیز برگزار خواهد شد.

مسئول سازمان بسیج سازندگی استان اصفهان با اشاره به اقدمات این سازمان خبرداد؛
نصب 1100 پنل خورشیدی در استان و آبرسانی به 40 روستا در نایین

مدیرکل انتقال خون استان اصفهان از مهمترین چالش این اداره کل پرده برداشت
کمبود شدید نیروی انسانی متخصص در مراکز اهدای خون استان
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